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Het aftellen is begonnen. De gemeente- en provin-
cieraadsverkiezingen naderen met rasse schreden. 
Op 13 oktober a.s. beslissen jullie wie deel zal uit-
maken van de nieuwe bestuursploeg. Op 1 janua-
ri 2025 houden we het nieuwe Lochristi boven de 
doopvont. 

Open Vld Lochristi-Wachtebeke is alvast graag be-
reid om verder bestuursverantwoordelijkheid op 
te nemen indien jullie ons daartoe het vertrouwen 
geven. 

In juni ontvingen jullie onze eerste brochure. Daarin 
konden jullie kennismaken met de voornaamste re-
alisaties in Lochristi en Wachtebeke uit de voorbije 
bestuursperiode. Geheel vrijblijvend konden jullie 
ook een enquête invullen waarin wij peilden naar 
jullie bekommernissen, suggesties, ... 

Thans presenteren wij onze verkiezingsbrochure. 
Hierin stellen wij onze kandidaten en ons program-
ma voor de volgende legislatuur voor. Beginnen 
doen we echter met een geheugensteuntje inzake 
de voornaamste verwezenlijkingen en een stand van 
zaken bij enkele lopende dossiers. We geven jullie 
ook feedback over de resultaten van de enquête. 

Ons programma 2025-2030 kwam tot stand op ba-
sis van diverse inspiratiebronnen. Vooreerst kunnen 
onze mandatarissen uit beide gemeenten een pak 
bestuurservaring voorleggen. Zij kennen de meer-
jarenplanning, weten welke projecten in de steigers 
staan en wat de beleidsvrije ruimte is. Dit zijn on-
miskenbaar troeven. 

Daarnaast hebben onze beide administraties en 
bestuursploegen een lang en grondig fusietraject 
afgelegd. De resultaten hiervan vinden we terug in 
twee lijvige documenten. Het rapport ‘Fusie in cij-
fers’ bevat een inventaris van alle data over beide 
gemeenten. De unaniem goedgekeurde Kompasno-
ta ‘Samen naar het nieuwe Lochristi’ geeft de krijtlij-
nen en uitgangspunten weer voor het toekomstige 
lokaal bestuur vanuit een dienstorganisatorische 
invalshoek. 

Ook met jullie input en de inbreng van onze be-
stuursleden hebben we duidelijk rekening gehou-
den. Tot slot beseft elk gemeentebestuur dat visies 
en/of beslissingen van hogere overheden en bo-
venlokale instellingen een grote invloed hebben op 
het lokale beleid. Denk o.a. aan de regiovorming op 
Vlaams niveau, de hertekening van de sociale huis-
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vestingswereld, de inkrimping (‘defusie’) van onze 
politiezone, de schaalvergroting binnen de wereld 
van de brandweerzones, de impact van de Vervoers-
regio, enz ... 

Maatschappelijke trends zoals de vergrijzingsgolf of 
de ‘war for talent’ om geschikt personeel aan te trek-
ken, beïnvloeden eveneens het lokale beleid. 

Al deze factoren hebben wij bij het opstellen van ons 
programma, in meerdere of mindere mate,  in reke-
ning gebracht.

Tot slot durven wij nog twee bedenkingen te maken. 
Elk verkiezingsprogramma is een momentopname. 
Een gemeentebestuur kan te allen tijde geconfron-
teerd worden met ingrijpende externe factoren. De 
voorbije jaren waren in die zin de meest turbulente 
sinds de Tweede Wereldoorlog. COVID, de oorlog in 
Oekraïne, sterk schommelende energieprijzen, toren-
hoge inflatie, extreme weersomstandigheden, ... het 
stond vooraf in geen enkel scenario beschreven. Het 
was pompen of verzuipen en de meerjarenplanning 

van élke gemeente werd compleet onderuit gehaald. 
Dat besef noopt tot enige bescheidenheid en reali-
teitszin. 

En last but not least, wat gold voor Rome, geldt ook 
voor het nieuwe Lochristi: het zal niet in één dag 
worden gebouwd. De verkiezingen van 13 oktober a.s. 
zijn géén eindpunt, wel het beginpunt van een mooi, 
nieuw verhaal. Dat verhaal wil Open Vld Lochris-
ti-Wachtebeke samen met jullie schrijven: 31.000 
burgers, verenigingen, adviesraden, externe partners, 
politici, ... Laten we onszelf ook de nodige tijd gunnen 
om dit verhaal te schrijven, om met elkaar in dialoog 
te gaan en om elkaar écht te leren kennen. In die zin 
zal 2025 ongetwijfeld een overgangsjaar zijn. 

Samen maken we het nieuwe Lochristi: 
dat is onze droom en daarvoor rekenen wij 
op jullie!

Veel lees- en kijkplezier en graag afspraak op 13 ok-
tober!

Lochristi
Wachtebeke
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   Een greep uit
    onze 
realisaties
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“de vrijwillige 
fusie tussen 
Lochristi en 
Wachtebeke 
is een beslissing 
van ‘t verstand 
én van ‘t hart” 

   Een greep uit
    onze 
realisaties
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WACHTEBEKE-DORP

PAUWSTRAAT

SINT–FRANCIESDIJK 
BLAARSTRAAT

VERBEULDESTRAAT 

KLEISTRAAT 

Openbare Werken
   Mobiliteit
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KAPELLEKEN, SCHOOLSTRAAT EN DORPSTRAAT

VERLEYDONKSTRAAT

ZEVENEKEN-DORP 

SINT–FRANCIESDIJK 

WARANDEWIJK

Zowel in Wachtebeke als in Lochristi investeerde 
het gemeentebestuur de voorbije jaren veel in 
riolerings- en wegeniswerken.
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Verkeersveiligheid is voor 
onze Open Vld-afdelingen een 
topprioriteit. 
Bijzondere aandacht gaat naar 
de zwakke weggebruikers en de 
schoolomgevingen. 

FIETSSNELWEG

Openbare Werken
   Mobiliteit
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Onderwijs
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Beide gemeentebesturen hadden oog en oor voor 
de infrastructurele noden van onze 
lokale verenigingen en partner.

Patrimonium

LODEJO

 CHIRO LOCHRISTI 

BALIE CULTUURCENTRUM WACHTEBEKE



11

 VOEDSELBANK DIENST 112

DE METAMORFOSE VAN UYTTENHOVE foto © Imschoot Media
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Openbaar groen

Iedere inwoner en bezoeker in Wachtebeke 
is vol lof over het eindresultaat van 
de vernieuwde dorpskern. 
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ontharding
ledverlichting

aanleg bossen

Milieu & 
duurzaamheid
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‘Het schoonste stand-
beeld in Vlaanderen’
 volgens Maria uit Zeveneken

Vrije tijd  -  cultuur - 
sport - jeugd
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Ambrosiana
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prikkelarm uurtje kermis

Uw veiligheid
Onze prioriteit

Vergeet niet de chipgegevens van 
jouw huisdier aan te passen! 

via www.dogid.be of www.catid.be

veiligheid
welzijnsbeleid
voor jong - oud - mens - dier
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    Een greep uit
   de lopende 
   zaken
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Heraanleg Plein Overslag
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KLJ Hijfte

Aanleg Groene Long
achter de kerk in Lochristi

Hoppinpunt - Deelfietsen

Illustratie van de eerste plannen

Fietssuggestiestrook Beervelde
Hondenbelevingsweide & buurtspeelplein Hijfte 
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Heraanleg Lichtelarestraat

Hondenbelevingsweide & buurtspeelplein Hijfte 
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Verbreding Ledebeek

Heraanleg 
voetweg Bastelare

‘De Bloemisten’

“De bloemisten”
Compositie in petit granit

THIERRY LAUWERS

Ingehuldigd door het college van burgemeester en schepenen op 14 april 2007
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1. Verkeersveiligheid. Nog meer in-
zetten op veilige voet- en fiets-
paden en zorgen voor voldoende 
oversteekplaatsen. De vraag naar 
vlot openbaar vervoer leeft ook 
sterk.

2. Een goed onderhouden, net 
openbaar domein.

3. Een financieel gezonde gemeente 
met lage belastingtarieven.

4. Zorg voor jong & oud. Zorgen voor 
voldoende kinderopvangplaat-
sen, voor ‘uitleefplekjes’ en voor 
kleinere klassen. Wat de senioren 
betreft, moet de aandacht naar de 
toestand van de woon- en zorg-
centra gaan.

5. Versterken van de sociale cohesie.

Naar aanleiding van de invoering 
van een nieuwe mobiliteitsplan in 
Wachtebeke (voorjaar 2024), or-
ganiseerde Open Vld-Wachtebeke 
een online enquête. Daaruit bleek 
dat heel wat inwoners niet tevreden 
zijn. Vooral de her en der ingevoer-
de zones 30 km/u zijn een doorn in 
het oog. Open Vld belooft dat we 
de resultaten van deze bevraging 
meenemen naar de evaluatie van 
de beide mobiliteitsplannen. Het is 
voor ons immers een topprioriteit 
om te komen tot één logisch, cohe-
rent mobiliteitsplan voor het volle-
dige grondgebied van het nieuwe 
Lochristi.

   Enquête
 ... de resultaten 
en

qu
ête

   d
e r

esu
lta

ten
In de ontvangen antwoordformulieren 
(enkele tientallen) lazen we heel wat 
suggesties en de respondenten gaven ook 
een duidelijke prioriteitstelling aan. 

Deze resultaten komen sterk overeen met 
de resultaten van de uitgebreide bevol-
kingsbevraging die in 2019 plaatsvond in 

Lochristi naar aanleiding van 
de opmaak van het meerjarenplan. 
Toen werden door het bureau CC Consult 
1400 huisgezinnen bevraagd. Met een 
responsgraad van 47 % (658 responden-
ten) gaf deze enquête een goed beeld van 
de mening van de Lochristinaar. 

Uit beide bevragingen blijkt dat onze
 inwoners vooral wakker liggen van: 
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   PROGRAMMA
     2025 - 2030 
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Onze speerpunten

Financiën 
Lochristi moet een financieel gezon-
de gemeente blijven met lage be-
lastingen en een lage schuldgraad. 

Communicatie 
We blijven laagdrempelig communiceren 

met de inwoners. We zetten meer in op 
digitalisering, maar laten niemand in 
de kou staan. We behouden zowel in 

Lochristi als in Wachtebeke een admi-
nistratief centrum voor de inwoners. Onze 
mandatarissen zullen op beide locaties 
ook een wekelijkse zitdag houden.

Openbare werken 
We blijven werk maken van 

goed onderhouden voet- en 
fietspaden, wegen en waterlopen 
en een goed functionerend riole-
ringsstelsel. Dankzij onze toetreding 
tot Riopact maken we een inhaalbe-
weging bij het optrekken van onze 
riolerings- en zuiveringsgraad. 

Ruimtelijke ordening 
De doelstellingen van het nieuw Ge-
meentelijk Ruimtelijk Beleidsplan zijn 
helder. De bestaande woonzones en zo-

nes voor bedrijvigheid, land- en tuin-
bouw zijn verworven. We blijven een 
gemeente waar het aangenaam is om 

te wonen met een bruisende lokale 
economie en bedrijvigheid. 

Patrimonium 
Het patrimonium van de beide ge-
meenten wordt doorgelicht. De ge-
bouwen zullen maximaal op elkaar 

moeten worden afgestemd. We 
rationaliseren zodat we op een 
verstandige manier in onze ge-
bouwen kunnen investeren. 

Veiligheid 
De zoektocht naar een grotere politiezone is een must. Alleen zo gaan 

we de strijd tegen o.a. de drugscriminaliteit en internetfraude succesvol 
kunnen aangaan. We zien er wel op toe dat de wijkpolitie stevig lokaal 
verankerd blijft en dat er voldoende blauw op straat is (interventiepoli-
tie). De jeugdopbouwwerker gaat aan de slag om onderliggende maat-
schappelijke pijnpunten bloot te leggen en aan te pakken. 

Mobiliteit 
Verkeersveiligheid is een toppriori-
teit. We volgen een driesporenbe-
leid: sensibiliserende maatregelen, 
infrastructurele ingrepen (o.a. aan-
leg van fietspaden) en handhaving. 
De mobiliteitsdienst wordt ver-
sterkt. 
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Lokale economie, midden-
stand & land- en tuinbouw 
Onze partij wil verder werken aan een gunstig 
lokaal ondernemersklimaat en voorziet daar-
toe de nodige stimulerende ingrepen. Onze 
ambtenaar lokale economie behartigt de be-
langen van ondernemers en handelaars. 
In het nieuwe Lochristi verdient de landbouw-
sector alle respect. De sierteelt blijft ons uit-
hangbord en dat zetten we graag in de verf. 
Wij willen een derde editie van Ambrosiana. 

Milieu, openbaar groen 
& duurzaamheid  
Samen streven naar een meer duurzame we-
reld is een goede zaak, maar als we iedereen 
willen meekrijgen dan moeten we nog veel 
meer inzetten op sensibiliseren en communi-
ceren. Als bloemengemeente bij uitstek willen 
wij alle dorpskernen blijven bebloemen. Ook 
het buurtpleintjesbeleidsplan rollen we ver-
der uit over de volledige nieuwe gemeente. 
We evalueren of we het doofregime van de 
openbare verlichting niet beter kunnen ver-
vangen door diep dimmen. 

Onderwijs & Bui-
tenschoolse kin-
deropvang 

Het bestuur moet verder werk 
maken van de verbouwing/vernieu-
wing van de gemeentelijke basis-
scholen in Lochristi en Beervelde. 
De nieuwe bestuursploeg moet snel 
kennismaken met de directies van 
a11e scholen op het grondgebied 
van het nieuwe Lochristi. Dit is de 
basis voor een vruchtbare samen-
werking. 
Onze partij ziet erop toe dat er een 
voldoende ruim aanbod aan buiten-
schoolse kinderopvangmogelijkhe-
den aanwezig blijft. 

Welzijn & Sociaal beleid 
De samenwerking met de Zorgband Leie & 

Schelde is nodig om het hoofd te bieden 
aan de toekomstige uitdagingen op het 
vlak van aangepaste zorg en waardig ouder 

worden. 
De werking van de Zorgzame Buurten wordt 
geëvalueerd. Indien haalbaar wordt zij uitge-
breid. 
Ook de woon- en zorgcentra Sint-Pieter en De 
Mey verdienen alle aandacht. Een renovatie 
en/of nieuwbouw dringt zich op zodat ze op-
nieuw voldoen aan de hedendaagse normen. 

Vrijetijdssector 
Deze sector is nu al sterk uitgebouwd in beide 
gemeenten. Dat is een goede zaak en dat willen 

wij minstens bestendigen. In 2025 gaan we het 
debat aan met de sport-, cultuur-, jeugd- en seni-

orensector en alle andere relevante (wijk)verenigingen en 
actoren om te luisteren naar de vele verlangens en noden. In 
tussentijd blijven de huidige regelingen qua ondersteuning 
gehandhaafd.

Lochristi
Wachtebeke
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Financiën
Wat geldt voor elk gezin en 
bedrijf, geldt ook voor het 

gemeentebestuur: de financiën 
moeten ‘op orde zijn’. 

Lochristi en Wachtebeke zijn financieel gezonde ge-
meenten en dankzij de fusie genieten we van een 
mooie fusiebonus. De Vlaamse overheid neemt onze 
openstaande schulden over ten bedrage van 12 mil-
joen euro. Het nieuwe Lochristi start schuldenvrij. 

Deze mooie vertrekbasis mag ons echter niet doen 
zweven. De schuldovername is immers welgekomen 
om onze toekomstige uitdagingen aan te pakken. 

Een gezonde gemeentekas en lage gemeentelijke 
belastingen zijn voor ons een prioriteit. Gezonde fi-

nanciën geven het gemeentebestuur de ruimte om te 
investeren met eigen middelen waardoor de schul-
denlast op een beheersbaar niveau blijft. Op die ma-
nier zadelen we de generaties na ons niet op met een 
torenhoge schuldenberg. 

Door de fusie kunnen we méér middelen en men-
sen samenvoegen om zo te zorgen voor een betere 
dienstverlening voor onze burgers. Schaalvergroting 
maakt ons als werkgever aantrekkelijker en dat is 
in de zoektocht naar personeel een troef. Een grote-
re gemeente bekomt ook betere tarieven bij aanbe-
stedingen en kan meer 
gewicht in de schaal 
leggen in bovenlokale 
dossiers. 

• Om de gemeentelijke belastingen lager te hou-
den dan in andere, vergelijkbare gemeenten. 
In de Kompasnota, goedgekeurd door alle par-
tijen, lezen we:

   

‘Er bestaan vandaag verschillen tussen de 
belastingstelsels van Lochristi en Wachte-
beke. Die harmoniseren we vanaf 2025. Ons 
uitgangspunt is dat we minstens de aanvul-
lende personenbelasting en de onroerende 
voorheffing niet verhogen. We nemen de 
lagere tarieven van Lochristi als basis voor 
beide belastingen.’  

  In Lochristi bedraagt de aanslagvoet van de aan-
vullende gemeentebelasting op de personen-
belasting 6.9%; de opcentiemen op de onroe-

rende voorheffing 
bedragen 850. Ter 
vergelijking: de gemiddelde ta-
rieven bedragen in de Vlaamse gemeenten in 
2024 resp. 7.17% (APB) en 898 (OOV).

• Om de leninglast lager te houden dan gemid-
deld in de Vlaamse gemeenten.

• Om onze doelstellingen te behalen, maken 
we ook in het nieuwe Lochristi keuzes in onze 
investeringen. We werken met een slanke en 
efficiënte administratie en focussen op onze 
kerntaken. We gaan voor een verdere digita-
lisering van onze dienstverlening, maar zien er 
op toe dat wie minder digitaal vaardig is de-
zelfde service geniet.

Concreet stelt onze partij voor …

Financiën 
Lochristi moet een financieel gezon-
de gemeente blijven met lage be-
lastingen en een lage schuldgraad. 

Kompasnota fusie 
Lochristi – Wachtebeke 
Gemeenteraad maart 2023

Samen
naar het
nieuwe
Lochristi
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Patrimonium
In dit domein werden de voorbije jaren spectacu-
laire stappen vooruit gezet. De ingebruikname van 
het nieuwe Uyttenhove en de nieuwe Lodejo, de 
make-over van het Cultuurcentrum in Wachtebe-
ke en de herbestemming van de kerk van Overslag 
liggen nog vers in het geheugen. Onze inwoners 
weten deze realisaties te appreciëren en dat stemt 
ons bijzonder tevreden! 

In het licht van de fusie werd het gemeentelijke 
patrimonium in kaart gebracht. Dit is een om-
vangrijk werk dat nog niet voltooid is. Van de 
meeste gebouwen wordt een beschrijving ge-
maakt met aanduiding van de sterke en zwakke 
punten. Het blijkt dat oudere gebouwen op het 
vlak van energie, duurzaamheid en toegankelijk-
heid extra aandacht verdienen. Hier heeft de ge-
meente een voorbeeldfunctie te vervullen. 

De nieuwe bestuursploeg wacht de taak om de 
gebouwen maximaal op elkaar af te stemmen. Ra-
tionaliseren en optimaliseren mogen geen taboe 
zijn. Er moet een masterplan worden opgemaakt 
voor de gebouwen van de technische uitvoerende 
dienst. Een efficiënte werking en aansturing van 
het personeel zijn daarbij de uitgangspunten. 

De komende jaren moet het bestuur verder werk 
maken van de infrastructuur van de gemeentelij-
ke basisscholen Lochristi en Beervelde. Voor beide 
locaties werd reeds een aanvraag tot nieuwbouw 
ingediend bij de subsidiërende overheid. 

Ook de beide woon- en zorgcentra (Sint-Pieter 
en De Mey) verdienen alle aandacht. Een renova-
tie en/of nieuwbouw dringt zich op, zodat ze op-
nieuw voldoen aan alle hedendaagse normen. 

De site van het oude rusthuis De Mey werd door 
het huidige bestuur van Wachtebeke reeds ver-
kocht. Het zal toekomstgericht ingevuld worden 
met een eigentijds woonproject. 

Door de krachten te bundelen, kon in 2023 een 
Batopin-Cashpunt worden geopend in Zaffelare. 
Onze partij wil, samen met verenigingen en bur-
gers, blijven aandringen bij grootbanken en de 
nieuwe netwerken (Batopin e.a.) om hun verant-
woordelijkheid op te nemen. Elke deelgemeente 
zou een afhaalpunt moeten bekomen. Mensen 
hebben het recht om makkelijk hun centen af te 
halen. 

Patrimonium
Het patrimonium van de beide gemeenten 
wordt doorgelicht. De gebouwen zullen 

maximaal op elkaar moeten worden 
afgestemd. We rationaliseren zodat we 
op een verstandige manier in onze ge-

bouwen kunnen investeren. 

Kompasnota fusie 
Lochristi – Wachtebeke 
Gemeenteraad maart 2023

Samen
naar het
nieuwe
Lochristi
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Onze partij vindt een open, correcte communicatie 
tussen de mandatarissen, de diensten en de inwo-
ners cruciaal. Zeker in de opstartfase van de nieuwe 
fusiegemeente wordt dit een kritieke succesfactor. 

Aan communicatiekanalen geen gebrek: gemeen-
telijke infobladen, (fusie)nieuwsbrieven, websites, 
sociale media, infomarkten, praatplannen, buurtge-
sprekken, wijkplatforms, Zorgzame Buurten, ... 

Het gemeentelijk infoblad van Wachtebeke ver-
schijnt tweemaandelijks, dat van Lochristi maande-
lijks. Onze partij is alvast voorstander van het behoud 
van een maandelijkse uitgave. 

Ook de websites en de sociale media kanalen moe-
ten geïntegreerd worden. Alle 31.000 inwoners 
moeten op een gebruiksvriendelijke manier de ge-
wenste informatie kunnen terugvinden.

Evident willen we de projectmatige infomarkten en/

of buurtvergaderingen behouden, bijvoorbeeld naar 
aanleiding van ingrijpende werken. 

De communicatiewereld evolueert razendsnel. De di-
gitalisering valt niet te stoppen. Momenteel zijn al 
veel documenten digitaal beschikbaar (vb. geboorte-
attest). Dit moeten we verder uitbreiden. Het nieuwe 
Lochristi moet in de toekomst ook gebruik maken 
van artificiële intelligentie om eenvoudige vragen te 
beantwoorden. 

Tegelijkertijd vindt onze partij het even belangrijk 
dat inwoners die digitaal minder vaardig zijn niet 
in de kou blijven staan. Het zal dus zaak worden om 
alle bestaande communicatiemiddelen zo efficiënt 
mogelijk in te zetten. 

Tot slot blijft een gesprek van mens tot mens in alle 
omstandigheden te verkiezen. In Lochristi houden 
de uitvoerende mandatarissen een wekelijkse zit-

Communicatie & 
Participatie & 
Dienstverleningsmodel

Communicatie 
We blijven laagdrempelig communiceren met de inwoners. We 
zetten meer in op digitalisering, maar laten niemand in de kou 
staan. We behouden zowel in Lochristi als in Wachtebeke een ad-

ministratief centrum voor de inwoners. Onze mandatarissen zullen 
op beide locaties ook een wekelijkse zitdag houden.
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dag. Onze partij wil deze werkwijze ook uitrollen naar 
Wachtebeke. 

Lokale mandatarissen moeten zo dicht mogelijk bij de 
burger staan! 

Participeren aan het beleid doen geëngageerde bur-
gers nu reeds via de vertegenwoordigers in de gemeen-
te- en ocmwraad, via de adviesraden of via specifieke 
participatietrajecten (denk aan de inspraakrondes bij 
de aanleg van buurtpleintjes). 

Ook de wijkplatforms en de Zorgzame Buurten geven 
jong en oud de kans om ideeën uit te wisselen. 

Tot slot bieden de vele wijkcomités en wijkkermissen 
de kans om op informele wijze van gedachten te wis-
selen. Dit alles is een te koesteren rijkdom! 

Het gemeentelijk fusieteam heeft toekomstgericht 
voorbereidend werk verricht inzake communicatie 
en participatie. Dit moet het nieuwe bestuur toela-
ten om in 2025 in dialoog te gaan met alle actoren en 
bestaande structuren. Welke vormen van participatie 
werken goed? Welke minder? Welke verwachtingen 
koesteren de inwoners, verenigingen en leden van 
adviesraden? Hoe organiseren we de samenwerking 

tussen het lokaal bestuur en de adviesraden? Het zijn 
slechts enkele van de onderzoeksvragen. 

Onze Open Vld-mandatarissen willen minstens één-
maal per jaar in elke deelgemeente rechtstreeks in 
dialoog gaan met de inwoners. Dit concept werd de 
voorbije jaren met succes toegepast bij de voorstelling 
van de Kompasnota. 

In ons toekomstig dienstverleningsmodel blijft de 
burger centraal staan. Het gemeentehuis van Lochris-
ti wordt het centrale aanspreekpunt, maar ook in het 
gemeentehuis van Wachtebeke zal de inwoner terecht 
kunnen voor essentiële diensten. Ook in de beide Soci-
ale Huizen blijven de burgers zeer welkom. 

We werken laagdrempelig. Werken op afspraak is de 
norm, maar langskomen zonder afspraak blijft moge-
lijk. In beide administratieve centra wordt een snel-
balie geïnstalleerd om burgers wegwijs te maken, om 
een afspraak in te plannen of om bepaalde documen-
ten in ontvangst te nemen of af te geven. 

Belangrijk voor onze partij is dat de dienstverlening 
op zaterdagvoormiddag gehandhaafd blijft. Dit komt 
werkende gezinnen zeer ten goede.
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ordening
ruimtelijke 

De ruimtelijke plannen van Lochristi en Wachtebeke 
vertonen historische verschillen. Logisch, het zijn tot 
eind 2024 autonome gemeenten. Zo heeft Lochristi 
nog steeds een Algemeen Plan van aanleg (APA) dat 
dateert van 1994. Wachtebeke heeft dit niet. 

Onder de volgende bestuursploeg zal dit moeten 
evolueren naar een samenhangende planningscon-
text op maat van de nieuwe gemeente.

De impact van de hogere overheden is groot. In 
2018 werd door de Vlaamse Regering de strategi-
sche visie van het Beleidsplan Ruimte Vlaanderen 
goedgekeurd. Vlaanderen wil een ambitieus veran-
deringstraject op gang trekken om o.a. de druk op 
de open ruimte te verminderen. Ook de gemeenten 
spelen een belangrijke rol in dit traject. Zij kunnen 
zelf een Gemeentelijk Ruimtelijk Beleidsplan (GRB) 
opmaken ter vervanging van het eerdere Gemeente-
lijk Ruimtelijk Structuurplan (GRS). 

Het APA (1994) en het GRS van Lochristi (2011) bie-
den niet langer een afdoende antwoord op actuele 
ruimtelijke behoeften zoals de nood aan kernver-

sterking, verkeersleefbaarheid en het veranderende 
klimaat. Daarom heeft Lochristi in 2019 beslist om 
een nieuw Ruimtelijk Beleidsplan op te maken. Dit 
plan wordt nog in 2024 definitief vastgesteld. 

In samenspraak met Wachtebeke werd het plan zo 
uitgewerkt dat een ruimtelijke visie voor Wachtebe-
ke in de toekomst hieraan kan worden gekoppeld. 
Dit zal dan resulteren in een aangepast Ruimtelijk 
Beleidsplan voor de nieuwe fusiegemeente. De ach-
terliggende doelstellingen zullen grotendeels kun-
nen worden hernomen. 

De doelstellingen van het Gemeentelijk Ruimtelijk 
Beleidsplan van Lochristi zijn helder. De bestaande 
woonzones en zones voor bedrijvigheid, land- en 
tuinbouw zijn verworven. Daar wordt, wat ons be-
treft, niet meer aan geraakt. We blijven verder werk 
maken van een leefbare gemeente met een brui-
sende lokale economie en bedrijvigheid in Lochristi 
én Wachtebeke. 

Ruimtelijke 
ordening 
De doelstellingen van het nieuw 
Gemeentelijk Ruimtelijk Be-
leidsplan zijn helder. De be-
staande woonzones en zones 
voor bedrijvigheid, land- en 
tuinbouw zijn verworven. We 
blijven een gemeente waar het 
aangenaam is om te wonen met 
een bruisende lokale economie 
en bedrijvigheid. 
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ruimtelijke 
• We versterken de dorpskernen en geven 

maximaal kansen aan lokale handelaars.
• De open ruimte buiten de woonkernen moet 

behouden blijven (Moervaartvallei, Kreken-
gebied in het noorden, provinciaal domein 
Puyenbroeck, WonderWoud, onze dreven, de 
verbreding van de Ledebeek, ... ).

• We richten groene polen in en versterken de 
groene verbindingen binnen onze centra 
(Groene long in centrum Lochristi, honden-
belevingsweide in Hyfte, Masterplan Dorp 
Wachtebeke, vergroening plein Overslag, 
onze buurtspeelpleintjes, ... ).

• De multifunctionele zone langs de N70 trans-
formeren we naar een meer leefbare en ver-
keersveilige steenweg.

• Ontbrekende schakels in ons fietsnetwerk 
worden weggewerkt.

• We verwelkomen initiatieven tot bijkomende 
openluchtrecreatie.

• We houden onze dorpskernen aantrekke-
lijk en bereikbaar voor inwoners en lokale 
ondernemers.

• We blazen bestaande bedrijventerreinen 
nieuw leven in.

• Waar opportuun voorzien we bijkomende 
ruimte voor KMO’s. Denk aan de recon-
versie van het bedrijventerrein Neyt in 
Beervelde. Ook de ontwikkeling van de 
KMO-zone Walderdonk verdient extra 
zuurstof.

• We blijven onze land- en tuinbouwers de 
ruimte geven om hun bedrijf verder uit te 
bouwen.

• We bepleiten bij het Vlaams Gewest (AWV) 
de aanleg van een vrachtwagenparking 
langs een gewestweg. Een ideale site is het 
op- en afrittencomplex ter hoogte van de 
E17 in Beervelde.

Deze ruimtelijke principes voeren we uit op maat van iedere 
deelgemeente én in overleg met inwoners en belanghebbenden. 

Hoe willen we 
de leefbaarheid 
van de nieuwe
gemeente behouden? Hoe willen we 

de bedrijvigheid en economie 
behouden? 
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Dit beleidsdomein neemt een grote hap 
uit het gemeentelijk budget. Terecht, 
want zorgen voor goed onderhouden 
wegen, waterlopen, fiets- en voetpa-
den en een goed functionerend riole-
ringsstelsel, is een kerntaak voor elke 
gemeente. 

Uit diverse enquêtes blijkt dat inwoners 
dit zeer belangrijk vinden. Wij willen 
deze bezorgdheid maximaal ter harte 
nemen, zowel wat de gemeentelijke als 
de bovenlokale projecten betreft. 

Ingrijpende werken vereisen een goede 
coördinatie tussen de diverse actoren en 
een vlotte communicatie met de inwo-
ners. Dit is een blijvend aandachtspunt. 

Onze diensten en mandatarissen zien 
erop toe dat zoveel mogelijk werken 
worden gecombineerd (nutsleidingen, 
rioleringen, fietspaden, verkeersrem-
mende elementen, verbeterde toegan-
kelijkheid, ... ) en dat de hoogst haalbare 
subsidies worden binnengehaald. 

Openbare werken 
We blijven werk maken van 

goed onderhouden voet- en 
fietspaden, wegen en waterlopen 
en een goed functionerend riole-
ringsstelsel. Dankzij onze toetreding 
tot Riopact maken we een inhaalbe-
weging bij het optrekken van onze 
riolerings- en zuiveringsgraad. 
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Openbare
      werken

Grote projecten zijn ‘legislatuur-overschrijdend’: 
tussen de principebeslissing en de afwerking 
gaapt soms méér tijd dan verhoopt. Onvoorziene 
weersomstandigheden, wijzigende regelgeving, 
meerwerken, procedureslagen of budgettaire 
kwesties kunnen hiervan de oorzaak zijn. 

Momenteel staan een aantal dossiers in de 
startblokken: Lichtelarestraat (rioleringswer-
ken en fietspaden), Oude Veldstraat (asfalte-
ringswerken en suggestiestroken), voetweg 9 in 
Bastelare (heraanleg laatste deel), aanleg brug 
ter hoogte van station van Beervelde (bovenge-
meentelijk project). 

Andere dossiers werden administratief reeds 
opgestart en moeten de volgende jaren aan bod 
komen. We vermelden o.a. een aantal totaalpro-
jecten (riolering en fietspad): Hoekstraat, Ruilare, 
traject N449 (inclusief Zaffelare-Dorp), traject N70, 
collector Desteldonk, heraanleg Omer van Puyvel-
deplein in Overslag, Klein Axelsvaardeken, herstel-
len wegdek Zavel en Langelede, rioleringswerken 
in Ramonshoek, Achterhoek en Stationstraat en 
uitbaggeren Langeledevaart. 

Louter rioleringswerken worden o.a. voorzien in 
Doornikstraat en omgeving Magret. In de Smalle 
Heerweg plannen we nog steeds de aanleg van 
een tweede fietspad. 

Een ingrijpende beslissing is de toetreding 
tot Riopact, het samenwerkingsproject tussen 
Aquafin en De Watergroep, dat gemeenten de 
kans biedt om hun gemeentelijk riolerings-
stelsel versneld uit te bouwen en het beheer en 
onderhoud ervan toe te vertrouwen aan ervaren 
partners. 

Wachtebeke was reeds een Riopact-gemeen-
te, Lochristi nog niet. Beide gemeentebesturen 
kwamen overeen dat de nieuwe gemeente zal 
toetreden tot Riopact. Deze toetreding zal zorgen 
voor een financiële injectie en zal er ook voor 
zorgen dat de inkomsten van de drinkwaterfac-
tuur (BOT of gemeentelijke saneringsbijdrage) 
integraal gebruikt zullen worden voor het op-
trekken van onze riolerings- en zuiveringsgraad. 
Daarnaast zullen ook onze eigen diensten ont-
zorgd worden aangezien de onderhoudswerken 
via Riopact zullen verlopen. 
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Het verhogen van de verkeersveiligheid is voor de 
meeste inwoners dé topprioriteit voor het gemeen-
tebestuur. Dat blijkt uit elke enquête en daar wil 
Open Vld verder werk van maken. 
 
Ons beleid bestaat reeds jaren uit een drieledige 
aanpak. 
 
Sensibiliserende maatregelen werken preventief. 
Denk aan de snelheidsinformatieborden of de ver-
keersveilige campagnes. Open Vld wil elk jaar een 
aantal bijkomende snelheidsborden aankopen zo-
dat het ganse grondgebied van de nieuwe gemeen-
te voorzien wordt. Specifieke acties spitsen we bij 
voorkeur toe op de schoolomgevingen en de centra. 
 
Via infrastructurele ingrepen beogen we de zwakke 
weggebruikers een meer veilige plaats in het ver-
keer te geven. Hier denken we aan het aanleggen 
van fiets- en voetpaden en het aanbrengen van 
snelheidswerende elementen. Concrete nieuwe 
projecten mogen jullie verwachten in o.a. Lichte-
larestraat (fietspad en riolering), Smalle Heerweg 
(ontdubbeling fietspad), Hoekstraat en Ruilare (ver-
nieuwen of aanbrengen van fietsvoorzieningen). 
Uiteraard wordt verder gewerkt aan het project om 
een veilig fietspad aan te leggen langsheen de ge-
westweg N449. 
 

In het kader van het landinrichtingsproject Moer-
vaartvallei worden twee trage wegen projecten 
voorzien die Wachtebeke met Zaffelare zullen ver-
binden. Ten oosten van de N449 willen we een veili-
ge fietsverbinding via Kalvebrug naar domein Puy-
enbroeck. Ten westen van de N449 wordt een nieuwe 
wandelweg voorzien richting Zaffelare-Mendonk. 
 
Tot slot is er de handhaving door onze politiemen-
sen, want spijts alle maatregelen blijven sommige 
weggebruikers hardleers. 
 
Lochristi en Wachtebeke hebben momenteel een 
verschillend mobiliteitsplan. Hier één coherent ge-
heel van maken, is één van de topprioriteiten vanaf 
2025. Dat vraagt extra studiewerk én overleg met 
diverse actoren en inwoners, reden waarom de ver-
dere uitbouw van onze mobiliteitsdienst prioritair 
is. 
 
Het weren van doorgaand zwaar vrachtverkeer 
door kernen en woonwijken is een actueel thema. 
Streekintercommunale Veneco werd aangesteld 
om mogelijke oplossingen aan te reiken. Het pro-
bleem is complex en maatregelen ten voordele van 
één straat mogen geen perverse effecten hebben op 
andere locaties. Bovendien moeten ook aspecten als 
toegankelijkheid, bevoorrading van handelszaken, 
bereikbaarheid van ondernemingen, ... in kaart wor-

Mobiliteit 

Mobiliteit 
Verkeersveiligheid is een topprioriteit. We 
volgen een driesporenbeleid: sensibilise-
rende maatregelen, infrastructurele ingrepen 
(o.a. aanleg van fietspaden) en handhaving. De 
mobiliteitsdienst wordt versterkt. 
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SPEERPUNTEN VAN 
HET BELEIDSPLAN

Wachtebeke en Lochristi hebben momenteel een ver-
schillend mobiliteitsplan. Hier één logisch, coherent 
geheel van maken, is één van dé topprioriteiten voor 
onze partij vanaf 2025! 

den gebracht. Het wordt sowieso een oefe-
ning waar we het Vlaams Gewest (AWV) en 
de buurgemeenten moeten bij betrekken. 
 
Het mobiliteitsbeleid binnen de ruimere re-
gio zal in de toekomst meer en meer aange-
stuurd worden vanuit de Vervoerregio Gent. 
In de Vervoerregioraad werd een Regionaal 
Mobiliteitsplan 2030-2050 opgemaakt. Dit 
plan tekent de toekomst van de mobiliteit 
in de provincie uit en bevat concrete acties 
voor lokale en bovenlokale overheden om die 
visie te realiseren. 
 
Een concreet actiepunt is alvast de uitrol van 
de Hoppinpunten. Daar komen de ver-
schillende vervoersmiddelen samen 
en zijn ze op elkaar afgestemd. 
Ook in het nieuwe Lochristi 
zullen flexbussen, deelauto’s 
en deelfietsen vertrouwd ra-
ken in het straatbeeld. 
 
Een bijzonder aandachtspunt 
wordt de communicatie naar bur-
gers en bedrijven bij ingrijpende 
werken zoals de toekomstige heraan-
leg van de Antwerpsesteenweg.
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De transitie naar een meer duurzame wereld is onom-
keerbaar. In alle beleidsdomeinen worden nieuwe pro-
jecten, investeringen of aankopen afgetoetst aan duur-
zaamheidscriteria. Een arsenaal aan nieuwe begrippen 
doet zijn intrede: ‘elektrificeren’, ‘verledden’, ‘bufferen’, 
‘tegelwippen’, ‘ontharden’, ... 

Deze evolutie is onmiskenbaar een goede zaak voor 
het leefmilieu en voor de generaties na ons. Geen 
twijfel daarover. Dé hamvraag betreft volgens ons de 
hoeveelheid aan en de snelheid waarmee de klimaat-
maatregelen vanuit alle bestuurlijke niveau’s worden 
afgekondigd. De veelheid aan plannen, convenanten, 

Milieu, openbaar groen  & duurzaamheid 

Milieu, openbaar 
groen & duurzaam-
heid 
Samen streven naar een meer duurzame we-
reld is een goede zaak, maar als we iedereen 
willen meekrijgen dan moeten we nog veel 
meer inzetten op sensibiliseren en communi-
ceren. Als bloemengemeente bij uitstek willen 
wij alle dorpskernen blijven bebloemen. Ook 
het buurtpleintjesbeleidsplan rollen we ver-
der uit over de volledige nieuwe gemeente. 
We evalueren of we het doofregime van de 
openbare verlichting niet beter kunnen ver-
vangen door diep dimmen. 
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Milieu, openbaar groen  & duurzaamheid 

reglementen en het kluwen aan subsidieka-
nalen, het valt amper te behappen voor onze 
medewerkers. Ook de burgers zien door de bo-
men het bos niet meer. Indien we méér burgers 
willen meekrijgen in dit transitieverhaal, zullen 
we méér tijd en energie moeten besteden aan 
sensibiliseren en communiceren.

De zorg voor een gezond leefmilieu houdt ook 
verband met het voorzien in openbaar groen en 
het sensibiliseren en stimuleren van inwoners 
en verenigingen om zelf aan de slag te gaan. Die 
weg wil Open Vld verder bewandelen. 

Lochristi is dé bloemengemeente bij uitstek. 
Ook in het nieuwe Lochristi gaan we door met 
het bebloemen van alle dorpskernen. Onze par-
tij wil ook dat er een derde editie van Ambro-
siana komt. Het buurtpleintjesbeleidsplan zal 
worden uitgerold over de volledige gemeente. 

Boomplantacties initiëren of aanmoedigen, 
onthardingsprojecten aanmoedigen, oude 
gebouwen saneren of verkopen (om met de 
opbrengst andere gebouwen energiezuinig te 
maken), zijn andere actiepunten die wij naar 
voor schuiven. 

Sinds de energiecrisis wordt de straatverlich-
ting ‘s nachts in heel wat gemeenten gedoofd. 
Dit is vanuit milieuoogpunt een goede zaak. 
Vanuit veiligheidsoverwegingen worden soms 
kritische vragen gesteld. Politioneel stellen we 
alvast géén stijging van de inbraakcijfers vast. 
Om de verkeersveiligheid bij slechte weers-
omstandigheden te verhogen, stellen we voor 
om, waar nodig en op advies van de politie en 
de mobiliteitsdienst, de openbare verlichting 
plaatselijk opnieuw aan te steken. Daar waar de 
openbare verlichting reeds verled is, stellen we 

voor om het doofregime te vervangen door een 
regime van diep dimmen. 

Uit de bevraging blijkt dat inwoners een goed 
onderhouden openbaar domein en een nette 
omgeving belangrijk vinden. Met die opmer-
kingen wil onze partij absoluut rekening hou-
den. In die context denken wij aan:
• Het opstellen van een ‘kwaliteitsbeeld’ voor 

openbare ruimtes. Het nieuwe Lochristi is een 
grote gemeente qua oppervlakte. De strijd 
tegen onkruid kan niet overal even intens 
worden gevoerd. Daarom bakenen we zones 
af die intensief zullen onderhouden worden 
(dorpscentra, begraafplaatsen, parkjes, ... ) en 
zones die iets minder onderhoud behoeven.

• Grote onderhoudsbeurten (scheren van hagen, 
... ) moeten vaker uitbesteed worden, al dan 
niet via sociale tewerkstellingsprojecten (on-
kruidbeheer). Zones waar we een hoog kwali-
teitsbeeld verlangen, zullen binnen het eigen 
beheer prioritair worden aangepakt.

De afvalintercommunale IDM is een belangrijke 
partner bij het gemeentelijk afvalbeleid. Mo-
menteel heeft Wachtebeke geen eigen recycla-
gepark, Lochristi wel. De beslissing werd reeds 
genomen om het recyclagepark van Lochristi in 
te kantelen binnen de IDM-werking. Het is het 
voornemen van de zes deelnemende gemeen-
ten om de openingsuren van de recyclagepar-
ken maximaal op elkaar af te stemmen. Zo vindt 
de burger uit de IDM-zone steeds ergens een 
park open en kiest hij zelf waar hij heen gaat. 

Af en toe duikt de vraag naar collectieve in-
zamelingen op (bij groepswoningen, appar-
tementsblokken, wijken). Open Vld wil in sa-
menspraak met de vraagstellers en IDM graag 
onderzoeken wat haalbaar is.
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Lochristi kent een bloeiend middenstandsgebeu-
ren met actieve middenstandsverenigingen. Na de 
prachtige dorpskernvernieuwing in Wachtebeke 
en Zeveneken kreeg ook daar het handelsapparaat 
een boost.
 
Gezonde, florissante dorpskernen zijn een zegen 
voor elke gemeente, dat beseft onze partij ten volle. 
Goed draaiende centra bevorderen de sociale cohe-
sie en voorkomen leegstand. Open Vld wil blijvend 
meewerken aan een gunstig lokaal ondernemers-
klimaat. 
 
Diverse stimulerende ingrepen zijn hiertoe nood-
zakelijk. Een goed onderhouden openbaar domein, 
modern straatmeubilair met voldoende rustpun-
ten, fraaie bebloeming, voldoende parkeermoge-
lijkheden, een blauwe zone in plaats van betalend 
parkeren, gezamenlijke acties {‘Lochristi Fietst!’, 
‘Maand van de Markt’), de Lochristi-bon, ... zijn hier-
van voorbeelden. 
 
De recente aanwerving (2023) van een voltijdse 
ambtenaar lokale economie toont dat het ons me-
nens is met het behartigen van de belangen van 
onze ondernemers en handelaars. Vanaf 2025 rich-
ten wij onze focus op het ganse grondgebied van 
het nieuwe Lochristi. 
 
Veel ondernemers geven aan dat zij van het lokaal 
bestuur vooral ondersteuning bij de administra-
tieve papierwinkel verwachten en een correcte 
doorverwijzing naar andere overheden of instel-

lingen. Ook hier kan de verdere digitalisering {o.a. 
inzet van Al) van betekenis zijn. 
 
De bestaande verschillen tussen Lochristi en Wach-
tebeke inzake reglementeringen en retributies 
moeten voor ons zo snel als mogelijk weggewerkt 
worden. Een uniformisering én vereenvoudiging 
dringt zich op. 
 
Zoals hoger gesteld: Lochristi blijft dé sierteelt-
gemeente bij uitstek. In de bloemen liggen onze 
roots en daar zijn we trots op! Het spreekt voor zich 
dat we onze jarenlange politiek van bebloeming 
van de dorpskernen onverdroten verder zetten en 
uitbreiden naar alle dorpskernen, van Beervelde tot 
Overslag. En, wat ons betreft, mag een derde editie 
van Ambrosiana niet ontbreken! 
 
Ook de landbouwsector is zowel in Lochristi als 
Wachtebeke goed vertegenwoordigd en dat ver-
dient alle respect. 
 
Open Vld Lochristi-Wachtebeke wil de belangen 
van beide sectoren blijvend behartigen. Dit kan 
door land- en tuinbouwers correct en tijdig te in-
formeren inzake vergunningen en andere relevan-
te wetgeving. Onze blauwe mandatarissen volgen 
ook de bovenlokale dossiers op en organiseren 
vanuit de gemeente info-avonden over relevante 
thema’s. Dit deden we eerder nalv de aangekon-
digde komst van het Nationaal Park Scheldeval-
lei-Moervaartvallei.

Middenstand & 
land- en tuinbouw 



41

Lokale economie, midden-
stand & land- en tuinbouw 
Onze partij wil verder werken aan een gunstig 
lokaal ondernemersklimaat en voorziet daar-
toe de nodige stimulerende ingrepen. Onze 
ambtenaar lokale economie behartigt de be-
langen van ondernemers en handelaars. 
In het nieuwe Lochristi verdient de landbouw-
sector alle respect. De sierteelt blijft ons uit-
hangbord en dat zetten we graag in de verf. 
Wij willen een derde editie van Ambrosiana. 
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Veiligheid in de ruimste betekenis is voor Open 
Vld Lochristi-Wachtebeke een permanent aan-
dachtspunt. Hierop inleveren is geen optie. Uit 
onze bevraging blijkt dat inwoners dit item één 
van de topprioriteiten vinden. 
 
Onder het luik ‘Mobiliteit’ leggen we uit dat wer-
ken aan verkeersveiligheid voor ons uit een drie-
luik bestaat {preventieve acties/infrastructurele 
ingrepen/handhaving). 
 
In onze nieuwe gemeente zijn heel wat pro-
fessionele actoren (Brandweerzone Centrum, 
Politiezone Puyenbroeck, Dienst 112, Dienst 
Noodplanning, ... ) én vrijwilligers (Rode Kruis, 
Buurtinformatienetwerken, ... ) actief inzake vei-
ligheid. Het is verheugend vast te stellen dat al 
deze spelers steeds vaker én beter samenwerken. 
De maandelijkse bijeenkomsten van de gemeen-
telijke Evenementencel en/of de Veiligheidscel 
zijn daar niet vreemd aan. Die intense samen-
werking moet in de toekomst verder worden uit-
gebouwd. 
 
De grootste uitdaging voor het nieuwe Lochristi 
betreft de toekomst van onze politiezone. Door 
het afhaken van 
Moerbeke (tgv de 
gemeentelijke fusie 
met Lokeren) krimpt 
de huidige politiezo-
ne Puyenbroeck. We 
spreken hier over een 
‘defusie’. Deze situatie 
is niet ideaal. Door het 
wegvallen van Moer-

beke verliezen we een deel van onze 
inkomsten. Daarenboven verminderen 
onze vaste kosten (personeel, gebouwen, 
ict, wagenpark, ... ) nauwelijks. Operati-
oneel gezien, dalen de criminaliteitscij-
fers -helaas- niet en nieuwe fenomenen 
zoals cybercriminaliteit nemen toe. De 
strijd tegen internetfraude vergt ge-
specialiseerd politiepersoneel en kan 
efficiënter op een hoger niveau worden 
gevoerd. Hetzelfde geldt voor de strijd 
tegen de drugscriminaliteit en alle daar-
mee verbonden misdrijven (witwasprak-
tijken, illegale arbeid, ... ). 
 
Schaalvergroting is een must indien we 
al deze (inter)nationaal vertakte crimi-
nele praktijken met succes willen be-
kampen. Evident moet erover gewaakt 
worden dat o.a. de wijkpolitie stevig lo-
kaal verankerd blijft en dat de interven-
tieploegen maximaal in het straatbeeld 
te zien zijn. 
 
Bepaalde fenomenen zoals drugsdelicten 

of diverse vormen van 
overlast zijn hardnekkig en 
hebben vaak onderliggende 
oorzaken. Hier is méér nodig 
dan politiewerk of louter in-
zet van camera’s. De pas aan-
geworven jeugdwelzijnswer-
ker gaat alvast aan de slag om 
samen met andere actoren de 
specifieke pijnpunten bloot te 
leggen en aan te pakken.

Veiligheid 
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Veiligheid 
De zoektocht naar een grotere politiezone is een must. Alleen zo gaan 
we de strijd tegen o.a. de drugscriminaliteit en internetfraude succes-

vol kunnen aangaan. We zien er wel op toe dat de wijkpolitie ste-
vig lokaal verankerd blijft en dat er voldoende blauw op straat 
is (interventiepolitie). De jeugdopbouwwerker gaat aan de slag 

om onderliggende maatschappelijke pijnpunten bloot te leggen 
en aan te pakken. 
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Het onderwijslandschap in Lochristi en 
Wachtebeke vertoont een verschillend beeld. 
Wachtebeke heeft geen gemeentelijk onder-
wijs terwijl dit in Lochristi sterk is uitgebouwd, 
wat Open Vld zeer belangrijk vindt. Het vrij 
onderwijs en het gemeenschapsonderwijs zijn 
in beide gemeenten stevig verankerd. 

In Lochristi bestaat reeds decennialang een ser-
een schoolklimaat. De directies van de diverse 
scholen en leden van het college en/of ambte-
naren overleggen regelmatig rond concrete the-
ma’s (buitenschoolse kinderopvang, busvervoer, 
veilige schoolomgevingen, ... ). Deze aangename 
samenwerking wenst onze partij ook in de nieu-
we gemeente te bestendigen. 

Ook het systeem van de sociale voordelen 
wordt sinds jaar en dag maximaal toegepast 
in Lochristi. 

Voor de nieuwe bestuursploeg wordt het een 
must om snel kennis te maken met de direc-
ties en schoolteams van alle scholen binnen 
de nieuwe gemeente. Dit is de eerste stap naar 
een vruchtbare samenwerking. Wij willen ook 
op regelmatige basis een structureel overleg 
tussen het lokaal bestuur en de scholen ini-
tiëren. 

Wat het gemeentelijk onderwijs betreft, wer-
den de voorbije jaren twee aanvragen tot 
nieuwbouw ingediend bij de Vlaamse over-
heid. Zowel in de gemeenteschool Lochristi als 
Beervelde dienen de containerklassen en/of 
het oude schoolgebouw vervangen te worden 
door nieuwe, eigentijdse klaslokalen. 

Ook in het onderwijslandschap is schaalver-
groting aan de orde. De impact van de Scho-
lengemeenschappen neemt toe. Lochristi be-

Onderwijs & 
Buitenschoolse 
kinderopvang 
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hoort met Melle, Destelbergen-Heusden en 
Moerbeke tot de Scholengemeenschap Rei-
naert. Door de diverse gemeentelijke fusies 
zal ook onze Scholengemeenschap moeten 
evalueren of zij in haar huidige samenstelling 
nog levensvatbaar is. 

Naast het reguliere onderwijs zijn ook het 
kunstonderwijs (filiaal van Kunstacademie Ter 
Beuken) en het volwassenenonderwijs (Kisp 
in Hyfte) aanwezig in Lochristi. Onze partij is 
elke vorm van onderwijs bijzonder genegen 
en wenst dit blijvend te ondersteunen. 

Wat de Buitenschoolse kinderopvang (BKO} 
betreft, zijn er in de nabije toekomst heel 
wat wijzigingen op til. De Vlaamse overheid 
beoogt een geïntegreerd aanbod van buiten-
schoolse opvang en activiteiten (BOA-decreet) 
voor alle kinderen via samenwerking tussen 

alle relevante actoren en met een regierol 
voor de lokale besturen. In de toekomst zullen 
de organisatoren van buitenschoolse kinder-
opvang niet langer door Vlaanderen worden 
gesubsidieerd, maar krijgt het lokale bestuur 
de taak om deze middelen te verdelen. 

Momenteel pluizen onze diensten en manda-
tarissen uit welke gevolgen dit BOA-decreet 
voor het nieuwe Lochristi zal hebben. De eer-
ste prognoses wijzen uit dat onze gemeente 
een pak minder subsidies zal bekomen van 
Vlaanderen. Nochtans hebben de beide ge-
meenten samen een rijk aanbod aan buiten-
schoolse kinderopvangmogelijkheden en dat 
wil Open Vld in de toekomst zo houden! Deze 
dienst laat toe dat ouders werk, gezin, oplei-
ding, ... kunnen combineren. Een blijver dus!

Onderwijs & Bui-
tenschoolse kin-

deropvang 
Het bestuur moet verder werk ma-
ken van de verbouwing/vernieuwing 
van de gemeentelijke basisscholen in 
Lochristi en Beervelde. De nieuwe be-
stuursploeg moet snel kennismaken 
met de directies van a11e scholen 
op het grondgebied van het nieu-
we Lochristi. Dit is de basis voor een 
vruchtbare samenwerking. 
Onze partij ziet erop toe dat er een 
voldoende ruim aanbod aan buiten-
schoolse kinderopvangmogelijkhe-
den aanwezig blijft. 
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Het welzijnsbeleid is in Lochristi en Wachtebeke 
sterk uitgebouwd, met een centrale rol voor de 
beide Sociale Huizen. Daar zit het kloppend hart 
van het sociaal beleid. Een uitgebreid team aan 
professionele medewerkers én vrijwilligers biedt 
een brede waaier aan diensten aan.
 
Ontspannen, cursussen volgen of louter sociale 
contacten leggen kan je o.a. doen in het lokaal 
dienstencentrum in de Bosdreef en in het Cul-
tuurcentrum in Wachtebeke. Deze werking vindt 
onze partij essentieel in de strijd tegen de ver-
eenzaming. 
 
In Zaffelare werd een antennepunt van ons lo-
kaal dienstencentrum opgestart in het WZC Exalta 
Sint-Vincentius. De gemeente en het plaatselijke 
WZC richtten samen met een waaier aan partners 
en verenigingen een Zorgzame Buurt op. Hier 
wordt een samenhangende en buurtgerichte 
aanpak van wonen, zorg en welzijn nagestreefd 
zodat een persoon met ondersteuningsnood zo-

lang mogelijk in de vertrouwde omgeving kan 
blijven wonen. Concreet worden alle leeftijdsca-
tegorieën samengebracht voor een buurtbabbel, 
vorming, informatie, ontspanning, ... 
 
Deze vorm van samenwerking tussen het lokaal 
bestuur en externe partners is een succesverhaal. 
Indien financieel haalbaar, kan in de toekomst 
onderzocht worden of dit model kan uitgebreid 
worden tot andere deelgemeenten. 
 
Bijzondere aandacht moet de volgende legisla-
tuur gaan naar de beide woon- en zorgcentra 
(WZC Sint-Pieter in Lochristi en WZC De Mey in 
Wachtebeke). Beide rustoorden beantwoorden 
niet langer aan de hedendaagse normen. Een re-
novatie en/of nieuwbouw dringt zich op. 
 
Lochristi en Wachtebeke ontsnappen niet aan dé 
uitdaging waarmee de ganse zorgsector kampt. 
Het aantrekken van verplegend en verzorgend 
personeel is aartsmoeilijk geworden. Deze vast-

Welzijn & 
Sociaal beleid 
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Welzijn & 
Sociaal beleid 
De samenwerking met de Zorg-
band Leie & Schelde is nodig om 
het hoofd te bieden aan de toe-
komstige uitdagingen op het vlak 
van aangepaste zorg en waardig 
ouder worden. 
De werking van de Zorgzame Buur-
ten wordt geëvalueerd. Indien 
haalbaar wordt zij uitgebreid. 
Ook de woon- en zorgcentra 
Sint-Pieter en De Mey verdienen 
alle aandacht. Een renovatie en/of 
nieuwbouw dringt zich op zodat 
ze opnieuw voldoen aan de heden-
daagse normen. 

stelling, gecombineerd met de noodzaak om zo ef-
ficiënt mogelijk te werken en aan te kopen, over-
tuigde beide lokale besturen om in zee te gaan met 
de Zorgband Leie & Schelde. De Zorgband is een 
sterke actor in het zorglandschap die de aangeslo-
ten lokale besturen de nodige instrumenten en een 
duidelijk beslissingskader biedt om betaalbare en 
kwalitatieve zorg in eigen gemeente te garande-
ren. Deze samenwerking wordt momenteel admi-
nistratief voorbereid. De eigenlijke start is voorzien 
voor 2025.  
 
Naast deze grote uitdagingen wil onze partij blij-
vend aandacht besteden aan specifieke noden van 

doelgroepen. Welzijnsbeleid gaat niet alleen over 
gebouwen en structuren. Kleinere projecten en ac-
ties komen vaak tegemoet aan de reële behoeften 
van heel wat inwoners. 
 
Ook dierenwelzijn wint meer en meer aan belang. 
Er is een schepen bevoegd voor deze materie, onze 
milieudienst neemt vragen steeds ernstig en ook 
binnen de politiezone krijgt dit item de nodige 
aandacht. Zo kan je via de website van onze politie-
zone (politie.be/5416) een melding doen van een 
geval van dierenverwaarlozing. Onze partij wil deze 
samenwerking bestendigen en zelfs aanscherpen.
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De vrijetijdssector is zowel in Lochristi als 
Wachtebeke van oudsher sterk uitgebouwd. 
Goed draaiende diensten en adviesorganen, 
ontelbare sport- en cultuurverenigingen, 
jeugdhuizen en jeugdbewegingen, sporthal-
len, bibliotheken, kunstonder-
wijs, ... voor elk wat wils! 

Vrije tijd 
Sport
Jeugd & senioren
Bibliotheek
Toerisme

Cultuur & feestelijkheden

Met de ingebruikname van het nieuwe 
Uyttenhove, de nieuwe Lodejo en het 
vernieuwde Cultuurhuis in Wachtebeke 
kreeg deze sector op infrastructureel vlak 
de voorbije jaren een ware boost. 

In het kader van de fusieoperatie zijn 
diensthoofden en mandatarissen uit bei-
de gemeenten alles aan het inventarise-
ren. Hoe ziet het ‘vrijetijdspatrimonium’ 
eruit? Over welk personeelsbestand be-
schikken we? Wat zijn de gebruikersre-
glementen? Welke subsidies geeft elke 
gemeente aan de verschillende vereni-
gingen? ... Veel vragen en verlangens die 
in deze fase van de legislatuur niet de-
finitief kunnen worden uitgeklaard. De 
uittredende besturen mogen wettelijk 
gezien ook geen nieuwe, ingrijpende be-
leidsbeslissingen meer nemen. 

Vrije Tijdssector 
Deze sector is nu al sterk uitgebouwd in 
beide gemeenten. Dat is een goede zaak 
en dat willen wij minstens bestendigen. 
In 2025 gaan we het debat aan met de 
sport-, cultuur-, jeugd- en senioren-
sector en alle andere relevante (wijk)
verenigingen en actoren om te luisteren 
naar de vele verlangens en noden. In tus-
sentijd blijven de huidige regelingen qua 
ondersteuning gehandhaafd.
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• In beide gemeenten bestaat een rijk aanbod aan 
wijkcomités, wijkplatforms en wijkkermissen. Dit is 
onmiskenbaar een goede zaak want dergelijke eve-
nementen stimuleren de sociale cohesie. De financi-
ele en logistieke ondersteuning vanuit de gemeente 
verschilt echter aanzienlijk. Onze partij wil in 2025 
het debat aangaan met deze organisaties en luiste-
ren naar hun wensen en noden. In tussentijd blijven 
de huidige regelingen qua ondersteuning gehand-
haafd.

• Ook binnen de schoot van de socio-culturele, jeugd-, 

senioren- en sportverengingen leven heel wat vra-
gen. Een bloemlezing. Jeugdlokalen en clubkantines 
zijn onderhevig aan slijtage. De vraag naar kunst-
grasvelden wordt luidop gesteld. De skaters komen 
onvoldoende aan hun trekken. Wat met de diverse 
jeugdhuizen: moeten zij niet meer multi-inzetbaar 
worden? Wat met de financiële ondersteuning van 
sportclubs die noodgedwongen moeten uitwij-

ken naar het provinciaal domein (waar de 
huurprijs/uur aanzienlijk hoger is)? Enzo-
voort, de lijst is lang. 

  Onze partij apprecieert ten volle het werk en 
de inzet van al deze comités en verenigin-
gen, die vaak draaien op vrijwilligers. Wat 
de infrastructurele vragen betreft, denken 
wij eraan één nieuwe subsidiepot in het 
leven te roepen. Daarin zouden alle mid-
delen van alle bestaande subsidiekanalen 
kunnen worden ondergebracht. Het zal 
vervolgens aan de nieuwe bestuursploeg 
zijn om samen met de verenigingen en de 
adviesraden een verdeelsleutel uit te dok-
teren.

• Verder gaan we ook op zoek naar een locatie 
voor een volwaardig skatepark. Een idee is 
om te onderzoeken of de omgeving van de 
diverse speelplaatsen van scholen hiertoe 
een geschikte locatie kan zijn. Het pro-
vinciaal domein Puyenbroek lijkt ook een 
zeer geschikte plek om in samenwerking 
met het provinciebestuur een volwaardig 
skatepark aan te leggen. De ruimte is er en 
overlast naar buren is quasi uitgesloten. So-

Cultuur & feestelijkheden
Uit de voorbereidende werkzaamheden en uit de 
bevragingen komen toch een aantal bezorgdheden 
en suggesties naar voor die onze partij graag ter 
harte neemt. We geven er enkele weer. 
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wieso wil onze partij dat de nieuwe gemeente 
een volwaardige partner is in de relatie met het 
provinciebestuur.

• Inzake buiten(sport)recreatie wensen wij de 
site Bosdreef verder te ontwikkelen. Dit vergt 
extra planologisch werk en daarna start onge-
twijfeld een uitgebreid participatietraject met 
buren en belanghebbenden om het noodzake-
lijke draagvlak te creëren.

• Af en toe bemerken we wat spanningen tussen 
diverse bevolkingsgroepen. Bepaalde situaties 
worden door sommigen als ‘overlast’ gezien, 
anderen spreken over ‘onverdraagzaamheid’. 
Inzetten op verbindend werken tussen ver-
schillende generaties blijft een must. De recent 
aangeworven jeugdopbouwwerker kan hierbij 
een sleutelrol spe-
len. Ook het project 
Zorgzame Buurten 
beoogt diverse ge-
neraties meer met 
elkaar in contact te 
brengen. Onze partij 
wil deze projecten 
alvast alle kansen ge-
ven.

• Zeer recent werd het Leader-project ‘Wij van 
Zaffelare’ binnengehaald. Leader is een Eu-
ropees subsidiëringsprogramma voor platte-
landsontwikkeling. Dit concrete project richt 
zich op het beschermen van lokaal erfgoed. 
Tevens heeft het een gemeenschapsvormende 
doelstelling en wil het cultuurparticipatie be-
vorderen.

• Onze partij is ervan overtuigd dat binnen het 
nieuwe Lochristi nog veel méér talent huist. 
Burgers die graag hun kennis en kunde vrij-
willig willen delen en zich willen inzetten voor 
de lokale leefgemeenschap. Wij willen een 
structuur op poten zetten die dergelijk talent 
opspoort en deskundig kan begeleiden naar 
aangepast vrijwilligerswerk.
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Je kan een lijststem geven.
Een lijststem is een stem voor een partij en niet voor een persoon.
>>> Wanneer je een lijststem geeft, kleur je een bolletje bovenaan de lijst rood.

Je kan stemmen voor één of meerdere kandidaten 
binnen één lijst.

Je kan ook een lijststem én een stem voor één of meerdere kandidaten 
binnen één lijst geven.

Hier stem je voor 
één kandidaat 

Hier stem je voor 
verschillende kandidaten

Hier geef je een lijststem 
en stem je voor 

verschillende kandidaten

Voor het eerst is er bij de 
gemeenteraadsverkiezingen geen 
stemplicht, maar jouw stem is belang-
rijker dan ooit! Zorg ervoor dat Open 
VLD Lochristi-Wachtebeke de grootste 
partij blijft zodat Yves Deswaene jouw 
burgemeester wordt!

Hier geef je een lijststem In Wachtebeke kan je nog stemmen met potlood en papier. 
In Lochristi gebeurt de stemming digitaal. 
Bij het digitaal stemmen ontvang je een kaart die je in de stemcomputer 
steekt. Dan volg je de aanwijzingen op het aanraakscherm om te stem-
men voor elke verkiezing (gemeente en provincie). Het wijst zichzelf uit, 
maar er is steeds iemand aanwezig die je kan helpen als dat nodig is. 
Aarzel dus niet om hulp te vragen.

Hoe stemmen
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meerdere kandidaten 

een stem geven.’
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Opleiding en/of beroep
Licentiaat in de rechten en als ‘eeuwig student’ bezig aan een 
masterstudie geschiedenis (momenteel on hold) 
Beroepshalve ben ik voltijds burgemeester sinds 1 januari 
2001, de mooiste job in de politiek. 

Hobby’s
Fitness, fietsen, geschiedenis, actualiteit ... Bijzonder gefasci-
neerd ook door alles wat ‘hierboven’ (heelal) gebeurt (zie foto’s 
van dorpsgenoot-sterrenkundige Dominique D. op facebook). 

Welk boek kan jij aanbevelen? 
Aan iedereen met enige interesse voor het verleden kan ik 
‘De Bourgondiërs’ van Bart Van Loo aanbevelen. Van Loo is een 
meesterverteller die ons meeneemt naar het ontstaan van de 
Nederlanden in de 15° eeuw. Een boeiend verhaal over steden 
en hertogen en dit alles doorspekt met pittige anekdotes en 
een flinke scheut cultuurgeschiedenis. 

Naar wie kijk jij op en waarom? 
Posters heb ik niet hangen, wel een schilderij van wijlen Thier-
ry Lauwers, ex-legionair, veelzijdig artiest met het hart op de 
juiste plaats. Ik mis nu al de parate kennis van Bert Vervaet en 
ik hoop dat ook emeritus- professor Willem Van Cotthem ons 
nog lang mag inspireren. Het werk van Freddy Taghon draag ik 
graag voor bij huwelijken. Met eenvoudige woorden het alle-
daagse leven vatten, is niet iedereen gegeven. En uiteraard kij-
ken we -letterlijk en figuurlijk- op naar Leonie, het standbeeld 
van Geert Van Rysseghem in Zeveneken. 
Bewondering heb ik voor Artsen Zonder Grenzen en al wie 
de eigen carrière opzij schuift ten bate van anderen. Maar de 
grootste bewondering koester ik voor mijn moeder omwille 
van de niet aflatende liefde en zorg waarmee zij mijn vader aan 
het einde van zijn leven omringt. 

Mijn mooiste plekje? 
Niet noodzakelijk Moeders Mooisten, wel op mijn ‘to do-lijst’: 
kennismaken met de vele grenspalen én hun geschiedenis in 
Overslag. 

Leeftijd: 58 jaar  I  Woonplaats: Toleindestraat 16, Beervelde 
Beroep: Voltijds burgemeester van Lochristi sinds 2001

Wat boeit je in de lokale 
politiek?
Dit is het bestuursniveau dat dichtst bij de 
burgers staat. In de Dorpsstraat voel je de 
polsslag van wat leeft bij de mensen. Luiste-
ren, discussiëren, overtuigen, hier kan het al-
lemaal. Het is een genoegen om reeds 24 jaar 
de burgemeesterssjerp van Lochristi te mogen 
dragen en het is met volle goesting dat ik mij 
kandidaat-burgemeester stel van het nieuwe 
Lochristi. 

13 oktober is het beginpunt van een nieuw 
verhaal dat wij graag samen met inwoners, 
verenigingen, adviesraden en collega’s willen 
schrijven. 

Deswaene Yves
plaats 1

1
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Leeftijd: 50 jaar (even oud als de E17)  I  Woonplaats: Afkomstig uit Zaffelare, sinds 22 jaar 
woonachtig in Lobos  I  Beroep: Zelfstandige in de automobielsector en schepen

Wat boeit jou in lokale politiek
Lokale politiek beoefenen is een ideale manier om 
mensen bij elkaar te brengen rond vraagstukken waar 
zij elk een ander aandeel of belang in hebben. Indien 
dat dan mag resulteren in een werkbare output, blijkt 
een mooie en duurzame verbinding gemaakt. Daar 
wordt een mens gelukkig van!

      Baele
 Hilde

plaats 2

Hobby’s
Babbelwandelen, een theater, musical of tentoonstelling 
meepikken, vrienden ontmoeten, af en toe een restau-
rantje doen en vroeger kon ik hier ook politiek beoefenen 
bijzetten. Wellicht is dat laatste een ferm uit de kluiten 
gewassen hobby geworden en lijkt het woord bijberoep 
eerder op zijn plaats. Toch blijft de passie als voor een 
hobby onveranderd.

Goed boek
“Mijn verhaal” van Michelle Obama.
Een eerlijk geschreven beeld van een getalenteerde 
vrouw die niet noodzakelijk een schijnwerper nodig heeft 
om haar sterkte te bewijzen. 

Ik kijk op naar
Mijn moeder en hoe zij het altijd voor elkaar kreeg om 3 
kinderen, 4 kleinkinderen en een huishouden te gidsen 
terwijl zij tegelijkertijd in de zaak van mijn vader voor 
hem en alle werknemers daar een rots in de branding 
was.
Tot op vandaag bezit zij de kunst om dingen gewoon te 

doen omdat ze moeten gebeuren, 
zonder klagen, en met de kracht om 
er dan toch nog haar eigen handte-
kening onder te zetten.
 
Mooiste plekje
… in het nieuwe Lochristi, mag 
dat ook een plekje uit het huidige 
Lochristi zijn?
Dan kies ik graag mijn kleine tuintje; 
een rustig plaatsje bij mij thuis.
Na een drukke dag kan ik er van ge-
nieten om gewoon simpelweg op 
blote voeten in het gras te struinen 
en hoor ik mezelf vaak zeggen; Hilde, 
meer moet dat niet zijn.

2
Beroep
Zelfstandig ondernemer in de automobielsector; samen 
met mijn broer en tweelingzus kreeg ik de kans om het 
ouderlijk bedrijf uit te bouwen tot wat ondertussen 3 
sites zijn geworden. Sinds 2023 werk ik halftijds in com-
binatie met mijn schepenambt en de kruisbestuiving 

tussen beide jobs is ongelofelijk verrijkend.
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Leeftijd: 50 jaar (even oud als de E17)  I  Woonplaats: Afkomstig uit Zaffelare, sinds 22 jaar 
woonachtig in Lobos  I  Beroep: Zelfstandige in de automobielsector en schepen

Leeftijd: 51 jaar  I  Woonplaats: Kerkstraat 49 te Wachtebeke 
Beroep: zelfstandig verzekeringsmakelaar en syndicus, 1ste schepen Wachtebeke

Waarvoor wil jij je inzetten ?  
Een mooie gemeente realiseren waar ieder-
een zich goed en veilig voelt. Dit vraagt veel 
inzet en een langetermijnvisie. De gemeente 
wordt de laatste decennia steeds meer taken 
toegeschoven. Die maken dat alle beslissingen 
goed moeten overwogen worden, niet in het 
minst op financieel vlak. Een goed evenwicht 
tussen uitgaven, inkomsten, het benutten van 
subsidies en een beperkte schuldenlast zijn 
cruciaal voor de slagkracht 
van onze gemeente.
 Daarnaast is de openbare 
netheid, die nauw samenhangt 
met het veiligheidsgevoel, een 
grote uitdaging in de nabije 
toekomst.  

Penneman
 Piet

plaats 3

Politieke ervaring 
Het zal mijn zesde deelname zijn aan de gemeenteraadsverkie-
zingen. Als jonge en ambitieuze liberaal ben ik in 1995 verko-
zen tot gemeenteraadslid, zes jaar later ben ik schepen gewor-
den tot op heden. Met 30 jaar bestuurservaring op de teller, ken 
ik het reilen en zeilen van de lokale politiek door en door. Naast 
het algemene beleid heb ik me vooral verdiept in financiële 
zaken en ruimtelijke ordening. In 2010 ben ik fiere voorzitter 
geworden van onze afval- en milieu-intercommunale IDM, die 
dagelijks bezig is met de ophaling van ons afval en onze recy-
clageparken exploiteert.

Vrije tijd
Mijn vrije tijd breng ik graag door met mijn vrouw Ann en mijn 
drie kinderen Gentil, Maurice en Lisette. Ik geniet graag van het 
leven en doe dat met volle teugen als voorzitter van voetbal-
club SK Wachtebeke, als wielrenner in de club “Vallen & Op-
staan” en als actief lid van de Neots (oud-leiding KSA).

Mooiste plekje in het nieuwe Wachtebeke-Lochristi 
De mooiste plaatsen zijn deze waar mensen samenkomen om 
plezier te maken. Mooie plaatsen worden gemaakt door mooie 
mensen. Ik kan ook genieten van de lokale kermissen of een 

fietstochtje door de na-
tuur met een gezellig ter-
rasje als afsluiter.

Naar wie kijk jij op ?
Mensen met een positie-
ve ingesteldheid, mensen 
voor wie het glas halfvol 
is en niet halfleeg. Men-
sen die pragmatisch en 
oplossingsgericht denken 
geven mezelf energie. 

3
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Achtergrond
Ik ben opgegroeid in Lochristi en woonde verschillende jaren in 
Beervelde en Zeveneken. Sinds 2015 woon ik in de wijk van ’t 
Kasseitje met mijn vrouw en drie kinderen. Van opleiding ben ik 
jurist (UGent) en master in management (Vlerick). Sinds 2006 zit 
ik onafgebroken in de gemeente- en de politieraad. In 2010 kon 
ik doorgroeien tot schepen van jeugd, sport, financiën en ruim-
telijke ordening. Op vandaag ben ik als eerste schepen nog steeds 
bevoegd voor financiën en omgeving. Daarnaast was ik jarenlang 
advocaat in het bestuurs- en omgevingsrecht tot ik adviseur 
werd van de minister van Justitie, Paul Van Tigchelt.

Realisaties
Onze nieuwe gemeentelijke accommodatie in Uyttenhove en 
Lodejo zijn belangrijke realisaties voor de vele gebruikers. Net 
als de hondenbelevingsweide en de groene long in Lochristi die 
in volle uitvoering zijn. We gaven ook financiële ondersteuning 
aan verschillende verenigingen om hen te helpen bij de inves-
teringen in hun accommodatie. Verder maakten we een nieuw 
ruimtelijk beleidsplan om onze gemeente de komende jaren 
mooi en leefbaar te houden. Daarnaast ben ik blij dat we nog 
steeds gezonde gemeentelijke financiën hebben en schuldenvrij 
zijn, terwijl we lage fiscale lasten voor onze inwoners en onder-
nemers behouden.

Toekomst
De komende jaren zullen vooral in het teken staan van een goede 
integratie van Wachtebeke en Lochristi. We moeten de dienst-
verlening op een toegankelijke manier moderniseren voor ieder-
een. Als liberale partij blijven we streven naar een aangename 
gemeente om in te wonen met lage belastingen. Met beperkte 
financiële middelen kan dat alleen als het gemeentebestuur zich 
focust op haar kerntaken.

Aanrader
Het boek A.I. van Lieven Scheire is een absolute aanrader. Het 
geeft inzicht in deze nieuwe technologie die de komende jaren 
een revolutie zal betekenen in ons dagelijks leven en economie.

Inspiratie
Nelson Mandela vind ik een inspirerende persoonlijkheid. Hij was 
een natuurlijk leider die miljoenen mensen kon inspireren door 
op een oprechte en vredelievende manier te strijden voor vrij-
heid en gelijkwaardigheid.

Leeftijd: 41 jaar  I  Woonplaats: Acacialaan in Lochristi 
Beroep: Eerste schepen en adviseur bij de minister van Justitie

“We moeten een aange-
name gemeente blijven 
om in te wonen met 
gezonde gemeentelijke 
financiën en lage lasten. 
Dat is onze prioriteit.”

Di Nunzio
 Sandro

plaats 4

4
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Wat was voor jou de mooiste realisatie in de afgelopen 6 jaar

De afgelopen zes jaar hebben we in Lochristi tal van prach-
tige projecten gerealiseerd die onze gemeenschap versterkt 
hebben. Zo zijn er de nieuwe gebouwen zoals Uyttenhove, 
Lodejo, het nieuwe lokaal voor Chiro Lochristi, mede moge-
lijk gemaakt door de financiële steun van het gemeente-
bestuur, het nieuwe lokaal voor de KLJ-meisjes van Hijfte,… 
Daarnaast werden er nieuwe groenzones en speelpleintjes 
aangelegd en hebben we maar liefst 2 bossen aangeplant.

Toch is de realisatie waar ik het meest trots op ben het ‘Ar-
tistiek Bloemenfestival Ambrosiana’. Lochristi heeft een rij-
ke traditie in de sierteelt, met name dankzij de kweek van 
de begonia en de azalea, die onze gemeente wereldwijd op 
de kaart hebben gezet. Ambrosiana vierde deze trots met 
spectaculaire bloemencreaties, gemaakt in samenwerking 
met bloemistengildes, siertelers en tientallen enthousiaste 
vrijwilligers.

Maar Ambrosiana was meer dan een tentoonstelling; het 
was een dynamisch, artistiek festival dat uitgroeide tot een 
inclusief evenement waar toegankelijkheid en laagdrem-
peligheid centraal stonden. Iedereen kon deelnemen en 
genieten van een wervelende ervaring vol creativiteit. Het 
thema ‘Ons dorp, de toekomst’, bouwde voort op een eerder 
gekozen leidraad: ‘Ons dorp, achteraf bekeken’. Omdat de 
toekomst vandaag begint, werd Ambrosiana een uitgebreid, 
divers en inclusief verhaal waarin we niet alleen een beeld 
van de toekomst schetsen, maar ook ons vertrouwen en en-
thousiasme voor die toekomst toonden.

Ambrosiana heeft ons geleerd dat we samen alle uitdagin-
gen aankunnen, en dat we met eenheid en samenwerking 
meer kunnen bereiken dan we ooit hadden gedacht. Het 
festival heeft duidelijk gemaakt dat Lochristi klaar is voor 
de toekomst, hoe uitdagend die ook mag zijn.

Leeftijd: 45 jaar  I  Woonplaats: Duiventorenhof 11  I  Beroep: zaakvoerder Print&co en schepen

Politieke ervaring
Mijn politieke reis begon na mijn eerste 
deelname aan de gemeenteraadsverkiezingen 
in 2012. In januari 2013 legde ik de eed af als 
gemeenteraadslid en werd ik al snel door de 
partij unaniem verkozen tot voorzitter van Open 
Vld Lochristi. Deze functie bood mij de kans om 
in korte tijd een brede ervaring op te doen in 
de lokale politiek. Na 3 jaar kreeg ik de kans om 
schepen te worden met de bevoegdheden mili-
eu, duurzaamheid en energie, lokale economie 
en middenstand, kinderopvang en ICT. Bij de 
gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2018 
kreeg ik opnieuw het vertrouwen van zowel de 
kiezer als van de partij, waardoor ik m’n functie 
als schepen kon blijven vervullen, met bijko-
mende verantwoordelijkheden voor openbaar 
groen, jeugd en land- en tuinbouw.

Droesbeke
 Frederic

plaats 55
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Leeftijd: 69 jaar jong  I  Woonplaats: Overslagdijk 10, Wachtebeke  I  Beroep: A2 Mechanica. Gepensioneerd

Heirwegh
 Eddy

plaats 6

Hobby’s
Ik ben gebeten door de transportsector en hou 
ervan om hierin af en toe te manoeuvreren. Daar-
naast onderhoud ik in mijn vrije tijd graag mijn 
sociale contacten; buren, vrienden en familie zijn 
steeds welkom ten huize Eddy. Een leuke babbel en 
een bijpassend drankje zijn daarbij nooit ver weg.
Wat boeit je in lokale politiek
Het stemt mij gelukkig om de kleine wensen van 
de burger te kunnen vervullen en een antwoord te 
kunnen geven aan hun bekommernissen. Of dat nu 
gaat om een vraag om op een comfortabele manier 
de woning te kunnen betreden bij wegeniswerken 
of om een vraag rond openbaar groen; ik ben blij 
om als lokaal mandataris hierbij een antwoord te 
kunnen bieden en de burger vooruit te helpen.

Reis
Mij kan je gerust verlei-
den met een tripje naar de 
Scandinavische landen.

Naar wie kijk je op
Ik kijk op naar ondernemers 
die door eerlijke arbeid, 
ongebreideld enthousias-
me en tomeloze inzet een 
betrouwbaar bedrijf kun-
nen uitbouwen. Dat geeft 
vertrouwen en zorgt voor 
werkgelegenheid.

Wensen
Ik wil graag nog een paar jaar 
meedraaien als mandataris tij-
dens de eerste jaren van de fusie 
om de integratie tussen Wachte-
beke en Lochristi verder tot een 
goed einde te 
brengen.

6
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Wat boeit jou in lokale 
politiek? Specifieke inte-
resses? 
Het is een cliché, maar … De politiek in de 
dorpsstraat staat écht dicht bij de men-
sen. Je ontmoet ze persoonlijk, leert hun 
problemen kennen en zoekt dan sámen naar 
een oplossing. 

Als schepen van openbare werken komen al 
mijn interesses aan bod: werken opvolgen 
van A tot Z en met verschillende aspecten 
(verkeersveiligheid, duurzaamheid, budget-
ten, …) rekening houden. Een idee dat tijdens 
een brainstorm ontstaat verder uitwerken tot 
ontwerp en dan overgaan tot realisatie, dat 
geeft voldoening.

Maar ook de kleine problemen aanpakken 
kan mijn dag goed-
maken. Een kleine 
aanpassing kan soms 
leiden tot een signifi-
cante verbetering!

Van den Berghe
 Frederik

plaats 7

Opleiding en/of beroep
Sinds 2022 ben ik schepen van openbare werken, patri-
monium en afvalbeleid in Lochristi. Van opleiding ben ik 
master in de Handelswetenschappen. Na mijn studies ben ik 
beginnen werken bij FARYS (toen TMVW). Daar werk ik nog 
steeds als Manager ICT. 

Hobby’s
Met 3 dochters in huis is er niet veel tijd voor hobby’s, maar 
als ik wat vrije tijd heb ga ik graag eens fietsen of joggen. 
Daarnaast ga ik ook graag eens goed eten of pik ik een voet-
balmatch mee. 

Welk boek/Film/toneelstuk/reis, … kan jij iedereen aanbevelen 
en waarom?
Bretagne en Normandië zijn 2 van mijn favoriete reisbe-
stemmingen, niet ver met de auto en prachtige natuur om in 
te wandelen. Op reis lees ik ook graag thrillers en detectives. 
Hjorth Rosenfeldt is dan ook een auteur wiens boeken altijd 
meereizen! 

Naar wie kijk jij op en waarom?
Naar mensen die authentiek en ambitieus hun dromen of 
passie najagen! 

Jouw mooiste plekje in het 
nieuwe Lochristi?
In Groot-Lochristi zijn er veel 
leuke plaatsjes. Nu samen met 
Wachtebeke komen er nog 
veel bij! Als ik thuis vertrek 
voor een wandeling sta ik al 
snel in het Park van Beervel-
de waar iedereen tot rust kan 
komen. Voor een fietstocht rij 
ik graag richting Nederland. 
Als ik dan fiets langs de Moer-
vaart, de Langelede of Over-
slag kan ik niet anders dan 
concluderen dat Lochristi 2.0 
een prachtige gemeente is!

Leeftijd: 41 jaar  I  Woonplaats: Heistraat - Beervelde  
Beroep: schepen openbare werken en manager ICT 

7
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Als persoon met een beperking draag ik met fier-
heid mijn geschiedenis mee. Waarden die spon-
taan in mij opkomen zijn doorzettingsvermogen, 
vastberadenheid en respect. Onder meer dankzij 
deze waarden wil ik in Lochristi mijn stempel 
blijven drukken, in het bijzonder voor de mensen 
waarvan de stem soms moeilijk gehoord wordt.

Als schepen van sociale zaken, mens en welzijn, 
gelijke kansen, sport én dierenwelzijn zal ik dan 
ook blijven verder werken aan een positief klimaat 
waarin iedereen telt!
Door mijn persoonlijke situatie word ik er iedere 
dag mee geconfronteerd dat het leven niet altijd 
evident is en dat er nood is aan een nog ruimere 
sociale visie. 
Na bijna 3 jaar ervaring als schepen heb ik dan ook 
nog heel wat in mijn mars om jullie stem te blij-
ven vertegenwoordigen en om mij vooral keihard 
te blijven inzetten voor iedereen!

Samen zetten we de volgende stap vooruit.

Leeftijd: 38 jaar  I  Woonplaats: Dorp-Oost 47 in Lochristi  I  Beroep: Schepen/mandataris

“Ik heb een 
groot hart voor 
mens en dier!”

De Grauwe
 Tom

plaats 8
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Ik ben een rasechte Wachtebekenaar: mijn overgroot-
ouders, grootouders en ouders zijn allemaal afkom-
stig van de Langelede, een mooie groene omgeving in 
Wachtebeke.

Al meer dan 40 jaar werk ik als thuisverpleegkundige 
en in 2010 behaalde ik ook het postgraduaat diabete-
seducator.

In Wachtebeke ben ik gemeenteraadslid en politie-
raadslid sedert 2013! Ik was voorzitter van de gemeen-
teraad van 2018 tot 2021.

“Zorgen voor”, is voor mij zeer belangrijk en ook mijn 
grootste ambitie. Als gemeente vind ik het dan ook be-
langrijk dat we zorgen voor iedereen. De komende jaren 
is dit voor de nieuwe gemeente Lochristi een uitdaging, 
te meer nu we zien hoe de zorgwereld constant een an-
dere wending aanneemt! Met een sterke vergrijzing van 
de bevolking moeten we erover waken dat er voldoende 
en betaalbare voorzieningen aanwezig zijn om dit op te 
vangen! Daarnaast is er ook nood aan opvang voor klein 
en groot en voor mensen met een beperking.

“Zorgen voor”, in de brede betekenis van het woord, be-
tekent ook zorgen voor het welzijn van iedere inwoner, 
mobiliteit, verkeer, veiligheid, netheid en toeganke-
lijkheid voor ieder! Voor een gemeentebestuur zijn dit 
zeker economisch en ook financieel sterke uitdagingen!

Zelf ga ik graag naar een mooi concert en kan ik genie-
ten van de kleine dingen: een weekend met mijn gezin, 
familie en vrienden, wandelen of eens lekker uit gaan 
eten! 

Mijn ouders, daar ben ik trots op! Ze hebben mij ge-
bracht tot waar ik nu sta. Ze leerden mij zelfstandig en 
sterk te staan in het leven. Ze leerden me waarden, nor-
men en respect te hebben voor iedere medemens!

Leeftijd: 63 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: thuisverpleegkundige

WE DURVEN HET SAMEN AAN 
EN WILLEN HET SAMEN DOEN! 
OP DUS NAAR EEN MOOI 
VERHAAL MET OPEN VLD 
LOCHRISTI WACHTEBEKE!

Van Himme
 Linda

plaats 9

9
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Leeftijd: 53 jaar  I  Woonplaats: Goed Ten Pauw 64  I  Beroep: Operator

STEM 10 
zo word 
je gezien

Van der Vennet
 Steve

plaats 10

Hoe kijk je terug op de afgelopen 6 jaar?
Als voorzitter van Open Vld Lochristi doorzwom ik de 
voorbije jaren één van de moeilijkste periodes sinds 
onze partij mee het beleid bepaalde. Aanpassing van 
de opcentiemen onroerende voorheffing, de corona- en 
de energiecrisis…. We hebben als partij in al deze be-
slissingen steeds vanuit het hart en als goede huisvader 
gehandeld. 
Ook het beslissen en het uitwerken van de fusie was 
volledig in het teken van de toekomst van onze beider 
gemeentes. Hierin is nog veel werk af te leggen, maar 
eenmaal op dreef zal onze nieuwe gemeente voor ie-
dere inwoner een mooie plek zijn om te wonen en te 
ontspannen. Graag blijf ik hier verder mijn schouders 
onderzetten. 

Naar wie kijk je op en waarom. 
Ik heb veel bewondering voor onze burgemeester, Yves 
Deswaene. Ik sta reeds jaren aan zijn zijde, bijna dage-
lijks. Ik heb enorm veel respect voor het werk dat hij 
verzet. Een gemeente leiden is als een bedrijf leiden: 
personeel en veiligheidsdiensten ondersteunen, in- en 
uitgaves beheren, dag en nacht paraat staan…. Reke-
ning houden met de noden maar ook de wensen van de 
23000 inwoners, samen met het schepencollege en het 
bestuur van de partij. 

De ideale ontspanning voor mij
Een gezellige BBQ of gourmetavond met vrienden of fa-
milie, alsook een uitstapje met mijn gezin en mijn vele 
nichtjes en neefjes. 

Hobby
Politiek neemt het grootste deel van mijn vrije tijd in, 
maar bij een thuismatch van AA Gent zit ik steevast sa-
men met mijn dochter in de tribune te supporteren. 

Films of serie
Liefst luchtige programma’s om even de dag te kunnen 
afsluiten. Ik kijk het liefst naar verbouwingsprogram-
ma’s, gelukkig is nu het nieuwe seizoen van The Block 
Australia gestart. 

10

Politieke ervaring 
Voorzitter afdeling Lochristi. 
2013–2014 OCMW raadslid 
2015-2018 gemeenteraadslid
Sinds 2019  gemeente/ OCMW en politieraadslid. 
Voorzitter commissie Mobiliteit.
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Leeftijd: 53 jaar  I  Woonplaats: Goed Ten Pauw 64  I  Beroep: Operator

Leeftijd: 62 jaar  I  Woonplaats: Hoekskensstraat 136  I  Beroep: Sierteler

Als sierteler draag ik 
Lochristi-bloemengemeente 
nog steeds in het hart, 
en wil dit blijven doen.
 ‘Lochristi - sierteeltgemeente’, gekend tot ver 
over onze grenzen, iets waar we als inwoner 
terecht fier op mogen 
zijn.
Als voorzitter van 
de bloemistengilde 
Lochristi- Destelbergen 
blijf ik mij inzetten voor 
onze sector. Getuige 
daarvan het succes van 
‘Ambrosiana’ vorig jaar, 
waar duizenden bezoe-
kers op afkwamen.

Taghon
 Danny

plaats 11

Als gemeenteraadslid sedert 6 jaar wil ik mij voor de 
volle 100% blijven inzetten voor het goede beleid in 
onze gemeente, 
het was goed en het zal goed blijven met het hui-
dige ‘bewind’. Het gezegde: ‘de beste stuurlui staan 
aan wal’, indachtig! Ik was dan ook de spreekbuis 
van menig inwoner tussen hen en het college van 
Burgemeester en Schepenen, een taak waar ik mij 
wil blijven voor inzetten.

De realisaties waar ik 6 jaar terug achter stond zijn of worden  
verwezelijkt: 
de hondenbelevingsweide in Hijfte, en de groene long aan 
de kerk van Lochristi.
Tevens wil ik zeggen dat we door de fusie met Wachtebe-
ke een prachtige, groene gemeente rijker zijn. Daar waar 
Lochristi een centrumfunctie heeft qua woongelegenheid 
en winkels, krijgen we er met Wachtebeke een ‘groene’ (let-
terlijk) gemeente bij. Domein Puyenbroeck, en de prachtige 
natuur van onze nieuwe fusiegemeente.

Mijn hobby? 
Fietsen, wandelen, citytrips, weekendje zee, eens lekker 
gaan eten, en graag onder de mensen zijn.

Ik kijk op naar mensen die eerlijk, openhartig en NIET ach-
terbaks zijn. Gewoon uitkomen voor uw mening is een gave. 
Gewoon DOEN.
Personen die steeds kritiek hebben, vooral dan op sociale 
media, draag ik niet hoog in het vaandel. Ik denk liever con-
structief en zoek oplossingen.

Gemeentepolitiek kan je niet vergelijken met nationale po-
litiek, en dat is de sterkte van onze partij in Lochristi.
Veiligheid is ook een belangrijk item voor mij. In die zin 
moeten we blijven evalueren of we op termijn de straat-
verlichting op sommige plaatsen niet beter terug aanzetten.

Meer blauw (politie) op 
straat is voor mij geen 
probleem.
Een strengere aanpak 
van drugsfeiten, van-
dalisme, sluikstorten, 
agressie… moet kunnen.
Daarom een stem voor 
mij is een juiste, terechte 
stem, die jullie allen ten 
goede zal komen, wees 
daar maar zeker van!

11
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Hobby’s
Ik kan volledig zen worden als ik achter mijn naaimachi-
ne alweer een creatie voor mezelf of voor mijn kinderen 
heb afgewerkt. Wandelen en fietsen kunnen dit ook wel 
teweegbrengen. 

Boek/film/reis
In de paasvakantie ging ik met zoonlief een paar daagjes 
naar Amsterdam. De wandeling doorheen het Joodse kwar-
tier plakt nog wel aan mijn ribben; dat dit ooit is kunnen 
gebeuren, vind ik nog steeds bizar. 
Vorig jaar bezocht ik eindelijk mijn vriendin die toen in Tel 
Aviv woonde. Ik was aangenaam verrast over de verschillen-
de culturen die er aanwezig zijn. Jammer om nu te zien hoe 
daar alles kapot wordt gemaakt... gelukkig is die vriendin 
vandaag terug bij ons.

Ik ben nog steeds ontroerd door “A star was born” en blijf 
versteld staan van Lady Gaga; de rol die ze in die film heeft 
vertolkt is fenomenaal!

Naar wie kijk je op en waarom?
Ik blijf opkijken naar mijn papa. Toen ik mijn eerste stappen 
in de politiek zette zei hij dat ik er moest over waken dat 
ik iedereen te allen tijde in de ogen kon blijven kijken, dat 
ik niet voor iedereen goed zou kunnen doen en dat ik mijn 
best moest doen. Aan deze wijze raad hecht ik vandaag nog 
altijd veel belang.

Het mooiste plekje...
Er zijn er teveel om op te noemen... als ik dan toch moet kie-
zen... het grenspad op Overslag. Vooral in de vroege ochtend 
als iedereen ontwaakt, is het zalig genieten van de stilte die 
voor de “storm” komt.

Leeftijd: 46 jaar  I  Woonplaats: Stationsstraat, Wachtebeke  
Beroep: Gegradueerde in de orthopedagogie, beter gekend als opvoedster

Wat boeit jou in de lokale 
politiek?
Als klein meisje ging ik al mee met mijn papa 
om (toen mocht dat nog) stylo’s uit te delen. 
Door de jaren heen engageerde ik mij voor het 
verenigingsleven, wat mij deed beseffen dat 
sommige zaken vereenvoudigd konden worden 
of dat er op sommige vlakken beter gecom-
municeerd kon worden. In mijn carrière als 
schepen droeg ik dit steeds hoog in het vaandel 
met in de kantlijn oog voor rechtvaardigheid en 
gelijkheid voor iedereen. Met bovenal een luis-
terend oor en honger naar verwezenlijkingen. 

Wuytack
 Evie

plaats 12

12
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Leuke weetjes
Mijn man noemt ook Pascal en onze vriendenkring noemt 
ons P&P (Pascal & Pascale)

Hobby’s: wandelen, fitness 

Welk boek/film/toneelstuk/reis/schilderij kan jij iedereen 
aanbevelen en waarom?
Boek: reeks De Zeven Zussen van Lucinda Riley. Deze 
schrijfster zorgt ervoor dat ik elk boek in één ruk wil uitle-
zen(+/- 500 blz).

Film: E.T. van Steven Spielberg over een gestrand buiten-
aards wezen dat terug naar zijn moederplaneet wil. Bijna 
iedereen van mijn generatie kent de woorden ET Phone 
Home  

Reis: Kroatië : natuur, lekker eten, vriendelijk

Naar wie kijk jij op en waarom? 
1. Kamala Harris: de eerste gekleurde vrouwelijke vice-

president van de Verenigde staten. Een dame die haar 
mannetje weet te staan en mondig is. Als je echt iets wil 
veranderen dan moet je doorzetten, moeilijke obstakels 
overwinnen en na het vallen opnieuw opstaan. 

2. Mijn vader zalige: aangezien hij buschauffeur was bij 
De Lijn Destelbergen kende iedereen hem als Pierke Bus 
(Jean Pierre De Ridder). Hij was voorzitter van voet-
balploeg FC Buffalo en ook vrijwilliger op Vissershoek 
Kermis in Destelbergen, waar mijn familie woont. Hier-
door ben ik opgegroeid in het verenigingsleven en kon 
je mij dikwijls vinden bij het broodjes smeren, dranken 
serveren, tafels indekken. Mijn broer en ik hebben zijn 
doorzettingsvermogen, positiviteit en sociaal engage-
ment geërfd.  

Leeftijd: 50 jaar  I  Woonplaats: Lochristi  I  Beroep: Zelfstandig huidcoach

Wat boeit je in de lokale poli-
tiek? Specifieke interesses?
Ik ben blij dat ik in de bestuursvergaderingen 
het historisch fusiemoment Lochristi/Wach-
tebeke volg, waarbij het belangrijk is dat de 
burgers verder geïnformeerd worden. 
Door mee te besturen in de lokale politiek staan 
we dicht bij onze dorpsgenoten. We horen hun 
roepvragen op verschillende niveaus zowel op 
sociaal, cultureel, economisch vlak en samen 
zien we de voorgestelde projecten in onze 
gemeente realiteit worden.

De Ridder
 Pascale

plaats 13
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Leeftijd: 49 jaar  I  Woonplaats: Leemstraat Lochristi  I  Beroep: Bediende / Aankoper

Mooiste plekje in het nieuwe 
Lochristi 
Ik denk dat ieder dit naar eigen mening wel zelf kan 
invullen. Toch ben ik wel heel zeker dat wij op dat 
vlak enorm worden verwend in ons prachtig, nieuwe 
Lochristi.

Ik denk maar aan de regio rond de Kasteeldreef met 
Kasteeldomein Rozelaar, de fleurrijke site van het LOS 
sierteeltmuseum in 
Zaffelare, het mooie 
groene Domein 
Puyenbroeck en de 
streek van de Lange-
lede – Oudeburgse 
Sluis – Overslag waar 
het prachtig om 
fietsen is.

Heirman
 Sam

plaats 14

Hobby’s
Lokale Politiek, Voetbal SV Zaffelare, 

Wat boeit jou in lokale politiek
Ik heb altijd al een groot gevoel voor verantwoordelijkheid 
en burgerzin gehad; mij verstoppen of roepen vanop de 
zijlijn is niks voor mij, mee de spellijnen mogen uitzetten 
maakt het voor mij boeiend.
Constructief meedenken over hoe het in onze nu al prach-
tige gemeente nog beter kan maakt dit tot een uitdaging.

Politieke ervaring 
Dit wordt mijn derde deelname aan gemeente-
raadsverkiezingen.
Vorige legislatuur was ik 6 jaar lang gemeenteraads-
lid en de afgelopen 6 jaar was ik lid bij het bijzonder 
comité voor de sociale dienst (BCSD).

Naar wie kijk je op en waarom :
Echte idolen heb ik niet, elk doet wat hij kan bin-
nen zijn of haar mogelijkheden. Toch wil ik hier even 
ALLE vrijwilligers in de kijker zetten, gaande van de 
mensen in de zorg, die het de laatste jaren alles be-
halve gemakkelijk hebben gehad en eigenlijk alle-
maal wel een standbeeld verdienen, tot de vrijwilli-
gers in de sport, in de jeugdbeweging, in de cultuur, 
in de hobbyclub… noem maar op ! 

Voor jullie doe ik echt wel mijn hoed af en zeg ik op-
recht bedankt en proficiat, veel zaken zouden zon-
der jullie onmogelijk zijn, vele clubs of bewegingen 
zouden onbestaand zijn zonder hun vrijwilligers.

En het is zo belangrijk, van-
daag de dag, meer dan ooit, 
dat deze uitlaatkleppen er 
zijn, zowel op sportief als op 
sociaal vlak.

Zelf ben ik afgevaardigde 
van de U17 bij SV Zaffelare 
en steek ik heel regelmatig 
een handje toe achter de 
toog, en als ik zie hoe die 
club leeft en men er aan el-
kaar hangt mede dankzij de 
vrijwilligers… prachtig toch!

14
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Politieke ervaring 

Ik ben niet nieuw in de gemeentepolitiek; ik mocht 
reeds 3 jaar meewerken als lid van het bijzonder 
comité voor sociale diensten en ook tijdens mijn 3 
jaar durende mandaat als gemeenteraadslid heeft mij 
heel wat bijgebracht.
Momenteel ben ik ondervoorzitter en ook penning-
meester van Open VLD Wachtebeke.

Vanpuyvelde
 Wim

plaats 15

Wat is mijn grootste passie?
Mijn lieve vrouw, onze twee superdochters en onze hond 
maken mijn geluk compleet. Ik ben fier op ons mooie ge-
zin waar elk de ruimte krijgt om zichzelf te zijn en waar 
mijn dochters zich in een liefdevol nest verder kunnen 
ontplooien.

Wat is voor mij de ideale ontspanning?
Wandelen met mijn hond, vooral in mijn lieve-
lingsplekje, ons prachtig domein Puyenbroeck. 
Daarnaast breng ik graag al eens een en sociaal 
bezoekje aan onze plaatselijke horeca, waar ik 
graag een collega, vriend of buur mag aantreffen.

Wat zijn mijn werkpunten voor de komende 
legislatuur?
Ik zal alles in het werk stellen om onze levendige 
kermissen en wijkwerkingen in stand te houden. 
Mensen samen brengen is immers belangrijk; het 
verlicht de geest en het hart, versterkt de buurt en 
schept nieuwe mogelijkheden om een samenle-
ving te versterken.

Vandaar dat we ook moeten blijven investeren 
in het welzijn van onze senioren. Zij maken een 
belangrijk deel uit van onze maatschappij en zijn 
vaak een voorbeeld voor een nieuwe generatie 
die hen omringt. Het is belangrijk dat zij zo lang 
als mogelijk in hun eigen omgeving kunnen blij-
ven wonen en daar moeten we werk van blijven 
maken.

Dit is voor mij mijn tweede 
campagne en ik zal mij an-
dermaal met veel goesting in-
zetten voor een bloeiende en 
bruisende gemeente. Ik kijk er 
alvast naar uit om samen met 
deze nieuwe ploeg en alle in-
woners verder te bouwen aan 
onze mooie gemeenschap.

Voor mij voelt de 
fusie dan ook als 
thuiskomen!
 

Leeftijd: 47 jaar  I  Woonplaats: : Kerkstraat, Wachtebeke  I  Beroep: logistiek manager bij Revogan

Leeftijd: 49 jaar  I  Woonplaats: Leemstraat Lochristi  I  Beroep: Bediende / Aankoper

15
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Leeftijd: 72 jaar  I  Woonplaats: Ruwaardhof 8  I  Beroep: gepensioneerd

Wat boeit je in de lokale poli-
tiek? Specifieke interesses?
Politieke beslissingen worden genomen in 
het belang van de burgers en ten behoeve van 
een goed functionerende samenleving. Echte 
veranderingen vereisen diepte-investeringen. 
Het moet gaan over gezamenlijk nemen van de 
verantwoordelijkheid voor zaken in onze directe 
omgeving zoals veiligheid, 
onderwijs, huisvesting, 
mobiliteit, ouderenzorg, 
verenigingen.

De Smet
 Rudi

plaats 16

Opleiding en/of beroep
Als bouwkundige werkte ik 31 jaar bij de Technische Dienst 
Gebouwen van het OCMW Gent. In de hoedanigheid van 
technicus brandvoorkoming werkte ik 8 jaar als preventi-
onist bij Brandweerzone Centrum. Vandaag ben ik gepen-
sioneerd.

Hobby’s
Wandelen, fietsen en tuinieren doe ik graag. Ik ben voorzit-
ter van de seniorenvereniging NEOS Lokeren. In onze partij 
Open Vld ben ik secretaris, kernlid en lid van het Regiobe-
stuur. Ik ben lid van VIEF.

Welk boek/ film/ toneelstuk/ schilderij/ reis kan jij ieder-
een aanbevelen en waarom?
Ik kan een reis naar Toscane in Italië aanbevelen om zijn 
prachtige kunststeden en mooie golvende landschap-
pen.
Ook een bezoek aan Andalusië in Spanje is de moei-
te waard, dan denk ik aan de kathedraal Mezquita in 
Cordoba met haar verschillende bouwstijlen. Het Par-
que Natural Serras de Cazorla, het grootste beschermde 
natuurpark om zijn ongerepte natuur.

Naar wie kijk jij op en waarom?
Ik kijk op naar mensen die hun talenten echt weten te 
gebruiken en deze verder weten te ontwikkelen voor 
met het oog op een betere en mooiere samenleving. 
Verder hou ik van mensen die vastberaden en betrouw-
baar zijn. Mensen in de veiligheidsdiensten werken 
verdienen mijn grootste respect. Ik bewonder hun inzet 
voor de gemeenschap, soms ten koste van hun eigen 
leven.

Wat is mijn mooiste plekje in het nieuwe Lochristi?
De Langelede, een met mensenhand gegraven kanaal in 
de gemeente Wachtebeke tussen de Nederlandse grens 
en de Moervaart.

“Het gaat niet 
om wat je 
bereikt, maar 
om wat je 
betekent voor 
anderen”

16

Mooi citaat voor mij met een 
krachtige boodschap  
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Leeftijd: 68 jaar  I  Woonplaats: Steenakkerlaan 4, Lochristi 
Beroep: gepensioneerd ambtenaar bij de gemeente Lochristi

Wat boeit jou in de 
lokale politiek? 
Wat mij boeit in de lokale politiek is de ontwikkeling 
van ons dorp en het welzijn van de bevolking. Ik vind 
het belangrijk dat de inwoners tevreden zijn over het 
wonen in Lochristi en bij uitbreiding over het beleid. 
Dat er genoeg faciliteiten zijn voor elke leeftijd, 
van kinderopvang tot bejaardenzorg is een ambitie 
waar ik graag aan meewerk.. Ook communicatie en 
sociale contacten 
zijn hierbij van 
belang. Als lokale 
politica is dit een 
mooie taak om te 
vervullen. 

Verschueren
Brigitte

plaats 17

Hobby’s
Ik ga al eens graag fietsen, ik hou van lezen 
en ik kijk er telkens naar uit om mijn schatten 
van kleinkinderen op te vangen.

Mooiste plekje in Lochristi
De Kasteeldreef was als kind reeds mijn para-
dijs. Nu waai ik er uit en geniet ik er met volle 
teugen van de natuur.

Welk boek/film kan je aanbevelen?
Ik lees en zie graag historische boeken en films. 
Ook documentaires over de ontwikkelingen 
van culturen en hoe alles tot stand is gekomen 
bij bepaalde volkeren, kunnen mij boeien. De 
evolutie van verleden tot heden is iets wat mij 
sterk interesseert.

Naar wie kijk jij op en waarom?
Ik heb bewondering voor onze bestuursploeg. 
Er is immers al zo veel uitgevoerd wat ook be-
loofd was. Lochristi is positief ontwikkeld. Ik 
woon hier al heel mijn leven en heb de bes-
te uitvoeringen van nabij mogen meemaken; 
fietspaden en wegen werden (her)aangelegd, 

het aanbod aan winkels 
werd uitgebreid, er kwam 
steeds meer aandacht voor 
veilig verkeer…

Allemaal dankzij de tome-
loze inzet van dit liberale 
bestuur en hun samenwer-
king met de experten van de 
gemeentelijke diensten.

17
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Leeftijd: 40 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: Lid BCSD Wachtebeke 

Mijn kracht in de lokale politiek? 

Ik heb een luisterend oor naar de zorgen van de 
mensen en ga er steeds tegenaan om bezorgd-
heden aan te pakken.

Meert
 Tessplaats 18

18

Handen uit de mouwen 
en gewoon doen!
Daar sta ik voor! 

Waarom koos ik om aan politiek te doen?
In de eerste plaats wil ik mijn persoonlijk steentje 
bijdragen aan de samenleving. Daarenboven heb ik 
een sterke interesse in het welzijn van mensen. In de 
afgelopen jaren mocht ik als BSCD-lid heel wat rond 
dit thema werken. Binnen deze functie heb ik steeds 
getracht de individuele belangen af te wegen ten 
opzichte van de maatschappelijke normen.

Het mooiste plekje in onze gemeente is voor mij?
De Langelede. Als vrijwilliger binnen het wijkplat-
form zet ik me al jaren in voor de verfraaiing van 
de buurt rond de Langelede. Ik ben dan ook fier hoe 
de Langelede steeds meer kleur krijgt dankzij onze 
acties zoals bloembollen planten, het hangen van 
bloembakken, enz.

Naar wie kijk ik op?
Mijn schoonvader Eddy Heirwegh, schepen van 
Openbare werken, is voor mij een echt rolmodel als 
politicus. De manier waarop hij zich elke dag inzet 
voor de kleine en grote bekommernissen van de in-
woners van Wachtebeke, is een echt voorbeeld van 
hoe een politicus dichtbij de mensen kan staan.

Wat wil ik nog verwezenlijken in de toekomst op po-
litiek vlak?
Ik hoop dat verenigingen in de toekomst nog beter 
worden ondersteund bij hun evenementen. Als lief-
hebster van bloemen, zijn bijvoorbeeld evenemen-
ten zoals Ambriosana en de tuindagen van Beervel-
de, initiatieven die mij nauw aan het hart liggen en 
waarvoor ik wil ijveren dat zij op de nodige steun 
kunnen (blijven) rekenen van onze gemeente.
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Opleiding en/of beroep
Management Toerisme en Recreatie in Brugge, afgestudeerd in 
1996, waarna ik 2 jaar bij VTB Reizen, het huidige Tui, in Brugge 
heb gewerkt.
Sinds 2000 werk ik bij het provinciebestuur van Oost-Vlaande-
ren, in het domein Puyenbroeck, waar ik hoofzakelijk verant-
woordelijk ben voor het opvolgen van de evenementen.
 

Hobby’s
Ik ga graag lopen, fiets elke dag naar het werk. Tijdens de zomer 
ga ik graag naar concerten, vertoef ik heel graag aan zee en ge-
niet ik van terrasjes en restaurantjes. Daarnaast kan je me steeds 
plezieren met een bezoekje aan de wellness, reizen en weekend-
jes weg. Ik ben dus geen echte huismus . 
 
Welk boek/film/toneelstuk/schilderij/reis kan jij aan iedereen aan-
raden en waarom?
Tijdens mijn vakantie heb ik ‘In hechtenis” van Nicci French ge-
lezen. Ik ben niet echt een lezer, maar dit boek was in een ruk 
uitgelezen; goed geschreven en spannend van begin tot eind.

Film: De beste films aller tijden blijven voor mij Top Gun en Dirty 
Dancing. Echt jeugdsentiment.
Toneelstuk: De beste herinneringen heb ik aan “La cantatrice 
chauve” van Ionesco in een klein, mooi theater in Parijs, lang ge-
leden.

Schilderij: De schilderijen van Paul Delvaux zijn pareltjes voor mij. 
Heerlijk om een namiddag te vertoeven in het Delvaux museum 
in Sint-Idesbald.

Mijn mooiste reis was ongetwijfeld die naar Venezuela. De prach-
tige natuur en opgewekte mensen konden mij zeker bekoren. 
Jammer dat de politieke situatie daar het nu zo moeilijk maakt 
voor die sympathieke bevolking.

Ook muziek mag niet ontbreken op mijn lijstje. Ik ben al sinds 
mijn 15 een echte Patrick Bruel fan, wat hij brengt is ontroerend 
mooi!
 

Naar wie kijk je op?
Ik kijk op naar mensen die gedreven zijn en passioneel in wat ze 
doen. Mensen die ondanks hun succes, steeds bescheiden blijven. 
Ik ken er zo wel een aantal.  

Leeftijd: 47 jaar  I  Woonplaats: Vogelwijk Lochristi 
 Beroep: hoofzakelijk verantwoordelijk voor de evenementen domein Puyenbroeck

Leeftijd: 40 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: Lid BCSD Wachtebeke 

Wat boeit je in de lokale 
politiek?
Het feit dat je kan bijdragen aan een war-
me gemeente. De fusie tussen Wachtebeke 
en Lochristi is voor mij extra speciaal: ik 
ben opgegroeid in Wachtebeke, ik werk 
er ook en ik woon sinds 25 jaar in het 
bruisende Lochristi.

Mooiste plekje
Als mooiste plekje kies ik de Bosdamvijver 
in domein Puyenbroeck. Het is er mooi en 
heerlijk rustig.

 

Helderweirt
 Ann

plaats 19
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Leeftijd: 36 jaar  I  Woonplaats: Kwartelweg 9  I  Beroep: psychotherapeute

Waarvoor wil je je inzetten? 
Verbinding blijft voor mij wel een sleutelwoord. Niet 
enkel voor onze jongeren, maar alle doelgroepen 
dienen zich verbonden te voelen. In een snelle wereld 
van digitalisering vergeten we al gauw de deugd-
doende babbels en het menselijk contact. Hiervoor 
kansen voor blijven creëren is mijn topprioriteit. 

Mariman
 Mieke

plaats 20

Wat was voor jou de mooiste realisatie van de voorbije 6 jaar?
De vernieuwing van heel wat jeugd- en recreatiemogelijkhe-
den: de nieuwe lokalen voor Chiro Lochristi, de Lodejo, Uyt-
tenhove, de KLJ-meisjes die hun nieuw gebouw krijgen. Het 
zorgt voor verbinding en ambiance binnen de gemeente. Ook 
het creëren van verschillende groenzones en groene speel-
plaatsen zorgt ervoor dat Lochristi zijn naam als bloemenge-
meente met fierheid kan blijven dragen.  

Wat boeit jou in lokale politiek? 
De mens, de buur(t) staat centraal. En uiteindelijk 
hebben we allemaal hetzelfde doel: een veilig en 
mooi Lochristi. Het is de uitdaging om als goede 
huisvader/huismoeder de juiste prioriteiten te stel-
len en om te blijven werken aan en te investeren in 
ons gezamenlijk doel. 

Welk toneelstuk zou je iedereen aanbevelen en 
waarom? 
De jaarlijkse voorstelling van GBS Lochristi. Leuk om 
de leerkrachten van jouw kinderen eens in een an-
dere rol te kunnen zien. 

Mijn lievelingsplaatsje in Lochristi is: 
Als fervente lezer kom ik heel graag in onze bib, 
waar ook vaak leuke activiteiten worden georga-
niseerd. Ook het ‘Hellebos’, het herdenkingsbos in 
de Hellewegel is een plekje om even tot mezelf te 
kunnen komen.  

Naar wie kijk je op? 
Laatst was ik zeer onder de 
indruk van kroonprinses 
Elisabeth. Zij is jong, meer-
talig, charmant en eveneens 
doortastend en onderne-
mend. Naast haar zijn er 
nog een aantal straffe ma-
dammen binnen mijn eigen 
werkveld, waaronder Binu 
Singh, die hechting en ver-
binding centraal stelt. 

20



73

Als kandidaat wil ik ervoor zorgen 
dat de stem van zelfstandigen, 
ouderen en gezinnen met kinderen 
gehoord wordt in de gemeenteraad. 
Financiële vrijheid, kwaliteitsvolle 
zorg en een betere toekomst voor 
onze kinderen zijn de pijlers waar 
ik voor sta. Samen maken we onze 
gemeente 
sterker en toe-
komstgericht.

Guldstrand
 Brigitte

plaats 21

Als 66-jarige zelfstandige medisch pedicure heb ik de afge-
lopen jaren een diepgaand inzicht verworven in de behoeften 
en uitdagingen van zowel ondernemers als van ouderen in 
onze gemeente. Mijn werk heeft me niet alleen geleerd dat 
het belangrijk is om voor jezelf te kunnen zorgen, ook dat het 
essentieel is dat onze oudere inwoners de gepaste zorg krij-
gen en onze kinderen zicht op een mooie toekomst. 

Financiële vrijheid is voor mij een kernwaarde. Als 
zelfstandige weet ik hoe waardevol het is om je 
eigen toekomst te kunnen bepalen, zonder ge-
hinderd te worden door overmatige regelgeving 
of hoge belastingen. We moeten de lasten voor 
ondernemers verlichten, zodat zij kunnen doen 
waar ze goed in zijn; het leveren van kwaliteit 
en het creëren van werkgelegenheid. Minder bu-
reaucratie en lage belastingen zijn essentieel om 
ondernemers, zoals ikzelf, te laten bloeien.

Daarnaast ligt mijn hart bij de zorg voor onze ou-
deren. Dagelijks kom ik in contact met ouderen 
die afhankelijk zijn van goede zorg. Deze men-
sen hebben bijgedragen aan onze gemeenschap 
en het is dan ook onze plicht om hen blijvend te 
ondersteunen. Daarom wil ik me inzetten voor 
betere thuiszorg, verbeterde faciliteiten in woon-
zorgcentra en initiatieven die de zelfstandigheid 
van ouderen bevorderen.

Ook voor de volgende generatie voel ik een sterke 
verantwoordelijkheid. Onze 
kinderen moeten kansen 
krijgen om hun dromen te 
realiseren. Dit betekent in-
vesteren in goed onderwijs, 
veilige speelomgevingen 
en groene ruimtes waar ze 
kunnen opgroeien. Ze moe-
ten vooral kansen krijgen, 
zodat ook zij straks hun 
steentje kunnen bijdragen 
aan onze gemeenschap.

Leeftijd: 66 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: medisch pedicure
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Hobby’s
Sport is mijn ding en in mijn vrije tijd ben ik dan ook 
gerechtigd correspondent van voetbalclub Standaard 
Muide Gent, secretaris en penningmeester van voet-
balclub Sporta Zeveneken en eveneens bestuurslid en 
penningmeester van de organisatie die de wielerwed-
strijd GP Florian Vermeersch in het leven riep. Daarnaast 
ben ik ledenverantwoordelijke en penningmeester voor 
Open VLD Lochristi.

Wat boeit jou in de politiek
Als lokale politicus ben je een aanspreekfiguur voor alle 
inwoners van Lochristi. Daar wil ik mij graag verder voor 
inzetten.

Welk boek, film of andere
Ik verslind letterlijk alles als het maar over sport gaat, 
in het bijzonder de wielersport, ik ben ZOT van de koers.
Naar wie kijk jij op en waarom: 
Alle personen die zich vrijwillig inzetten om iets te re-
aliseren, krijgen mijn respect. Zij maken van de wereld 
een mooiere plaats om in te leven.

Jouw mooiste plek in Lochristi 
Lochristi heeft zoveel mooie plekjes, te veel om op te 
noemen. En na de fusie met Wachtebeke komen er on-
getwijfeld nog een pak bij.  

Leeftijd: 62 jaar  I  Woonplaats: Steenakkerlaan 26 I  Beroep: gepensioneerd

Politieke ervaring
Dit is ondertussen mijn 6de deelname aan de 
gemeenteraadsverkiezingen. De eerste keer 
kwam ik op de lijst in 1994 in opvolging van mijn 
verongelukte broer Edgard. Hij nam in 1988 deel 
aan de verkiezingen en ik was toen lid van zijn 
campagneteam. Daar is het zaadje geplant en 
kon mijn liberaal enthousiasme groeien. (Edgard 
was de vader van schepen Tom De Grauwe)

De Grauwe
 Peter

plaats 22
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Wat boeit jou in lokale politiek?
Het is de eerste keer dat ik deelneem aan de gemeen-
teraadsverkiezingen. De politiek houdt mij zowel nati-
onaal, maar vooral ook lokaal bezig. Momenteel zit ik in 
de sportraad, waar de meningen van mensen uit de ver-
schillende sporten en vrije tijd gehoord worden, om mee 
mooie projecten te helpen realiseren en verbeteren. Het 
gevoel een steentje te kunnen bijdragen om onze ge-
meente te laten bloeien en groeien, heeft mijn beslissing 
om te kandideren versterkt.

Mijn lievelingsplaatsje in lochristi is:
Het voetbalveld van SV Zaffelare, waar ik secretaris ben, 
is mijn favoriete plekje. Je kan er mij vaak terugvinden 
achter de tap. In de kantine komen vriendschap en dank-
baarheid van zowel senioren als van toekomstige Rode 
Duiveltjes mooi samen. De fantasie (allen Kevin De Bruy-
ne of Tessa Wullaert worden) van die jongens en meisjes 
is zo prachtig om te zien; daar kan ik geweldig van ge-
nieten. Samen met mijn gezin, vrienden, familie en buren 
een hapje en een drankje nuttigen, is voor mij de ideale 
ontspanning na een werkweek. 

Welk boek kan jij iedereen aanbevelen
Ik vind de boeken van de zeven zussen een aanrader. Mijn 
leesvoorkeur gaat ook uit naar waargebeurde verhalen, 
in het bijzonder die waarin mensen hun levenservarin-
gen met ons willen delen. Voor de jeugd zou ik de boeken 
Wiet Waterlanders van Marc Tijsmans aanbevelen, bek-
lijvende mysteries in het Gravensteen van Gent. 

Leeftijd: 53 jaar  I  Woonplaats: Populierenhof Lochristi  I  Beroep: Hoofdverpleegkundige Paza/Recovery in Vitaz.

Waarvoor wil jij je inzetten?
Mijn interesse gaat uit naar verschillende zaken, 
maar vooral naar het welzijn van de jeugd, de 
veiligheid en vanuit  mijn beroepservaring ook 
naar de zorg voor mensen. Samenwerken om 
de fusie tussen Wachtebeke en Lochristi tot een 
mooie eenheid te maken, daar wil ik mij even-
eens voor inzetten. Het is een mooie uitdaging 
en ik ben er van overtuigd dat we dit samen 
kunnen waarmaken. 

          Quote: 

‘Zonder gezelschap is geluk 
onmogelijk’

Ongena Sabine

plaats 2323
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Hobby’s
Eén van mijn hobby’s is supporteren voor KAA Gent. 
Ondertussen heb ik al 11 jaar een abonnement en 
ben ik in alle stadions van België geweest. Verder 
ben ik ook een fervent golfer. Deze sport beoefen ik 
in het provinciaal domein Puyenbroeck. Ook ben ik 
actief in de Neots, de oud- leiding werking van KSA 
Wachtebeke. 
 

Welke boek kan jij aanbevelen
“België kan beter!” van Bart Van Craeynest, hoof-
deconoom bij Voka. In dit boek probeert Bart aan de 
hand van 15 economische thema’s een leidraad te 
vormen waarmee we onze welvaart in België kun-
nen verbeteren.  
 

Naar wie kijk jij op en waarom
Hein Vanhaezebrouck, een zeer cliché antwoord als 
Gent supporter maar ik heb enkele van de mooiste 
momenten in mijn leven te danken aan deze man. 
Hij is ook een zeer verstandige man met een me-
ning, die ook een groep kon leiden. Ik luisterde al-
tijd zeer graag naar zijn persconferenties. 
 

Jouw mooiste plekje in het nieuwe Lochristi
Het KSA lokaal in Wachtebeke. Ik heb hier 10 jaar 
van mijn leven doorgebracht, als lid en als leider. 
Ik heb hier als mens zeer veel bijgeleerd maar ook 
enorm veel plezier gemaakt en het mooiste van al, 
zijn alle vriendschappen die ik eraan heb overge-
houden. 

Leeftijd: 24 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: Ik heb deze zomer de master TEW 
corporate finance afgewerkt en start op 1 oktober met werken bij Deloitte als Auditor. 

Wat boeit je in de lokale politiek? 
Wat mij drijft in de lokale politiek is de inzet voor 
mensen die vaak vergeten worden. Mijn zus heeft het 
syndroom van Down, en dat motiveert me om op te 
komen voor de rechten en het welzijn van mensen 
met een beperking. Ik vind het belangrijk dat iedereen 
een stem krijgt en volwaardig kan deelnemen aan 
onze samenleving. Daarnaast hecht ik veel waarde aan 
mobiliteit. In Wachtebeke heb ik me al ingezet voor 
dit thema. Het is cruciaal dat iedereen zich veilig kan 
verplaatsen. 

Als oud KSA-leider wil ik me ook inzetten voor de 
jeugd, hen betrekken en ondersteunen in hun ont-
wikkeling. En vanuit mijn achtergrond als economie 
student vind ik de gemeentelijke financiën ook 
interessant. 

Van Himme
 Loïc

plaats 24
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Wat wil je in de toekomst nog verbeteren? 

Als jong gemeenteraadslid binnen Open VLD heb ik al-
tijd de ambitie gehad om te zorgen voor een gemeente 
waarin iedereen zich gehoord voelt en waarin we samen 
bouwen aan een betere toekomst. De komende jaren wil 
ik mij nog meer inzetten voor onze jeugd. Onze jonge-
ren zijn de toekomst, en het is essentieel dat we hen de 
kansen en de ruimte geven om zich te ontplooien. Dit 
betekent niet alleen investeren in sport en cultuur, maar 
ook zorgen voor goede onderwijsvoorzieningen, veilige 
schoolomgevingen en een gemeente waar zij zich kunnen 
ontwikkelen tot actieve en betrokken burgers.

Sport en verkeersveiligheid blijven daarnaast grote speer-
punten voor mij. Als wielrenner weet ik hoe belangrijk het 
is om te kunnen sporten in een veilige en goed uitgeruste 
omgeving. Daarom blijf ik me inzetten voor de verdere 
verbetering van onze sportinfrastructuur, het stimuleren 
van sportieve activiteiten voor alle leeftijden, en het ver-
zekeren van de veiligheid op de weg voor alle weggebrui-
kers.

Leeftijd: 25 jaar  I  Woonplaats: Lochristi  I  Beroep: professionele wielrenner

Mooiste realisatie?
Er zijn tal van mooie projecten gerealiseerd 
maar de site in Uyttenhove en de vernieuwde 
dorpskern in Zeveneken zijn mijn favorieten. Als 
wielrenner heeft verkeersveiligheid, in het bij-
zonder voor de zwakke weggebruiker, een hoge 
prioriteit voor mij. Verder zitten er nog enkele 
pareltjes in de pijplijn. Zo kijk ik enorm uit naar 
de groene long in het centrum van Lochristi en 
de hondenbelevingsweide in Hijfte. 

Vermeersch Florian

plaats 25
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Leeftijd: 19 jaar  I  Woonplaats: Zeveneken  I  Beroep: zorgkundige plus in het RVT Sint-Eligius

Wat mij vooral boeit in de lokale 
politiek is dat alles centraal 
staat voor de burger.
Dat we samen kunnen komen om beslissingen te 
nemen die een meerwaarde betekenen voor de 
inwoners van onze gemeente. Persoonlijk interesseer 
ik mij voor dossiers specifiek gericht op de jeugd.

Aper
 Hanne

plaats 26

Hallo iedereen!

Mijn hobby’s zijn vooral gitaar spelen en mooie 
wandelingen maken met onze honden Jack en Ba-
siel. 

Als ik een documentaire zou aanbevelen die ieder-
een zeker zou moeten bekijken dan is dat “Imagine” 
van John Lennon. Het is een bloemlezing uit inter-
views van John Lennon, opgenomen doorheen zijn 
hele carrière. Hij is voor mij een voorbeeld in de 
muziekwereld en iemand die mij zo de inspiratie 
gaf om zelf ook muziek te bespelen. Ik speel zelf al 4 
jaar gitaar. Mijn grootvader langs vaders kant heeft 
mij dat geleerd. We speelden tot 2 jaar geleden 
samen in een bandje ‘Rent To Rock’. Nadien is hij 
jammer genoeg ziek geworden.

John Lennon is een persoon 
waar ik heel erg naar opkijk. Zo-
wel zijn interesse in muziek als 
in politiek spreekt me heel erg 
aan. Hij maakte liedjes met een 
politieke achtergrond waarin 
ik mij wel kan vinden, vandaar 
mijn grote respect voor hem. 

Aangezien wij niet heel ver van 
het Provinciaal Domein Puyen-
broeck wonen, is dat een plek 
waar je mij vaak terug kan vin-
den voor leuke avondwandelin-
gen.

26



79Leeftijd: 47 jaar  I  Woonplaats: Wachtebeke  I  Beroep: Zelfstandige bestuurder

Lokale politiek heeft mij 
altijd wel geboeid, 
mijn interesse gaat vooral uit naar de 
middenstand. Veilig naar school en 
ondersteuning voor kinderen met sociale 
moeilijkheden zijn zeker ook zaken die 
ik opvolg. In onze winkel komen ook veel 
senioren, die blij zijn om een aanspreek-
punt te hebben. Dikwijls ben ik degene 
die hen helpt bij online zaken zoals bank, 
telecom, ziekenhuis, belastingen en zelfs 
bij contacten met de gemeente. Omdat 
ze niet weten waar ze terecht kunnen 
en wie ze kunnen 
vertrouwen. Geluk-
kig zijn er veel die 
terecht kunnen bij 
familie, maar toch 
is het belangrijk 
dat er een vast 
aanspreekpunt is 
in de gemeente 
voor de senioren.

Van Overmeire
 Sophie

plaats 27

Mag ik me even voorstellen 
Ik woon sinds 2002 in Wachtebeke. Samen met mijn echt-
genoot Ongenae Ronny, mijn zoon Victor, mijn schoonvader 
Ongenae Georges en schoonmoeder Van Hecke Simonne, baten 
we sinds 30 jaar een elektrozaak uit. 
Na mijn carrière als kleuterleidster in het bijzonder lager on-
derwijs te Zelzate, kwam ik in 2015 als zelfstandig bestuurder 
in de familiezaak. Ik ben jullie vaste aanspreekpunt in de win-
kel te Wachtebeke en af en toe in Lochristi, maar daar zal je 
vooral Georges ontmoeten. 
Ik ben moeder van 2 jongvolwassenen. Victor heeft sinds april 
dit jaar, na een korte periode op Arcelor Mittal de stap gezet 
naar de familiezaak. 
Emily start in september met een opleiding cross media de-
sign in Brugge. 

Naast mijn leuke job als zelfstandig onderneemster, probeer ik 
toch voldoende te ontspannen door af en toe op een balletje te 
slaan in TCW Wachtebeke, te fietsen en/of te wandelen door-
heen het provinciaal domein Puyenbroeck. 
Om mijn passie voor het onderwijs en de natuur levendig te 
houden kan je me boeken als gids.

Misschien heb je even te tijd 
om net als ik een goed boek te 
lezen. Dan beveel ik jullie graag 
‘ de Aanslag’ van Wachtebeke-
naar Guido Hamerlinck aan. ‘de 
Aanslag’ is brandend actueel en 
gaat over de geheime diensten 
in Israël ‘ de Mossad’ en de rela-
ties met o.a. Iran. Een spannend 
boek lees ik het liefst op mijn 
favoriete plekje bij de bootjes 
aan de Moervaart.

27
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Wie ben ik
Ik ben Kim, getrouwd met een ondernemer en mama van 2 
lieve dochters die leiding geven in de Chiro van Beervelde. 
Na mijn studies Criminologie aan UGent ben ik in Zevene-
ken beland. 
 

Opleiding en/of beroep 
Ik ben federaal ambtenaar maar werk sinds 2015 onafge-
broken op de kabinetten van achtereenvolgens Bart Tom-
melein, Philippe De Backer, Vincent Van Quickenborne en nu 
dus voor Paul Van Tigchelt. Ik ben daar adjunct-directeur 
Noordzee en houd me bezig met het bouwen van windmo-
lens op zee, de bescherming van de zee en de oceaan en de 
beveiliging van onze havens en de mensen die er werken 
tegen de georganiseerde (drugs)criminaliteit. Daarnaast 
ben ik ook al vele jaren lid van het kernbestuur van Open 
Vld Lochristi.
 

Hobby’s
Ik ben niet echt sportief maar ga wel graag wandelen met 
onze hond Jack. 
 

Mooiste plekje in Lochristi 
Vooral de kleine landelijke wandelpaadjes kunnen mij be-
koren, maar mijn favoriete plekje is toch mijn eigen tuin.
 

Welke film kan je aanbevelen?
De laatste jaren heb ik niet veel tijd gehad om naar de film 
te gaan, maar eigenlijk zie ik het liefst films met een hoofd-
personage waar een hoek af is, zoals Kill Bill of Pulp Fiction. 
Een recente film die ik iedereen kan aanraden is Oppenhei-
mer.
 

Naar wie kijk jij op en waarom?
Er is niet echt iemand waar ik naar op kijk. Ik geloof eerder 
dat ieder mens goede en slechte kwaliteiten heeft. Laat ons 
maar gewoon onszelf zijn, dat is vaak al moeilijk genoeg.
 

Citaat of motto?
Het is veel erger om spijt te hebben omdat je iets niet ge-
daan hebt, dan spijt te hebben omdat je iets wel gedaan 
hebt . Gewoon doen dus. 

Leeftijd: ?? jaar  I  Woonplaats: Zeveneken   I  Beroep: adjunct-directeur Noordzee 

Wat boeit jou in de lokale 
politiek?
Daar waar het nationale niveau zich vaak meer 
boven de hoofden van de mensen afspeelt, kan 
je op het lokale niveau veranderingen brengen 
die het dagdagelijks leven van de Lochristinaren 
onmiddellijk ten goede kunnen komen. Denk maar 
aan opvang op school die nuttig ingevuld wordt 
met sport, spel, muziek of bijlessen, investeren in 
veilige fiets- en voetpaden en een vlotte mobiliteit 
in en rond het dorp, inzetten op waardevolle zorg 
en contacten met de ouderen, het opzetten van 
een dienstverlening aangepast aan de uurregeling 
van de werkende mensen, zorgen voor voldoende 
groen en netheid in alle deelgemeentes en het 
ondersteunen van onze lokale ondernemers en 
onze jeugd. 

Meeus
 Kim

plaats 28
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Hobby’s
Ik hou van breien (maar dat zal u niet verbazen van iemand 
die een wolwinkel heeft). Voorts fotografeer ik heel graag. 
Je vindt me dan ook regelmatig op Lootse evenementen met 
mijn fototoestel. En ik laat iedereen graag meegenieten van 
de mooie zonsondergangen in Hijfte via sociale media. Ik 
schrijf artikels voor Lochristinaar. Ook kan ik me geen le-
ven zonder muziek voorstellen. Mijn Spotify-abonnement 
bewijst zijn diensten en ik probeer geregeld een optreden 
mee te pikken.

Welk boek/film/toneelstuk/schilderij/reis, ... 
kan jij iedereen aanbevelen en waarom?
Wie van ongerepte natuur houdt, moet echt eens naar IJs-
land… Ik zag er de meest indrukwekkende natuurfenome-
nen.

En muziekliefhebbers die graag lokale bands ontdekken, 
zou ik aanraden om tijdens de eindejaarsperiode zeker eens 
naar de VROB Large af te zakken in het Speurdonkhof in 
Zaffelare.

Naar wie kijk jij op en waarom? 
Naar mijn echtgenoot Steven. Omdat ik mag zijn wie ik ben 
en de ruimte krijg om te doen wat ik graag doe… Dat lijkt 
vanzelfsprekend maar het verleden leerde me dat dat niet 
zo is.

Jouw mooiste plekje in het nieuwe Lochristi?
Ik ken er wel enkele… Een van mijn favoriete fotografie-
plekjes is de Doornzelestraat in Hijfte waar ik wel eens de 
zonsopgang achter de kerk durf vastleggen op beeld. Voorts 
hebben we ook veel leuke buurtwegen op ons grondgebied 
zoals de Ruilarewegel, Buurtweg 23… waar het leuk fiet-
sen is. In het Heidebos in Wachtebeke kun je dan weer fijn 
wandelen. En ik kijk bijzonder hard uit naar de opening van 
het Wonderwoud want dat komt ongetwijfeld ook op mijn 
favoriete-plekken-lijstje te staan. 

Leeftijd: 43 jaar  I  Woonplaats: Lochristi (Hijfte)  I  Beroep: mijn eigen wolwinkel Ulla waar ik mijn 
creatief ei in kwijt kan. Ik combineer dit met een deeltijdse job als zorgjuf.

Wat boeit jou in lokale poli-
tiek? Specifieke interesses?
Ik ben heel graag onder de mensen en vind het 
boeiend om naar hun verhalen te luisteren. Het 
in kaart brengen van de noden van de inwo-
ners van Lochristi en zo manieren zoeken om 
Lochristi aangenaam en leefbaar te houden voor 
zoveel mogelijk burgers vind ik een fantastische 
uitdaging waar ik bijzonder graag mee mijn 
schouders onder zet. Ik ben een doener die 
graag het verschil wil maken door actief mee te 
werken aan het beleid. Lokale politiek spreekt 
me enorm aan, omdat je voeling hebt met je 
omgeving en de mensen, waardoor je als het 
ware bijna maatwerk kan leveren. Bovendien zie 
je concreet resultaat en krijg je ook rechtstreek-
se feedback.

Mijn bijzondere interesses gaan uit naar on-
derwijs, jeugd, cultuur, ondernemen en sociaal 
beleid, te meer omdat deze zaken mij ook 
beroepshalve nauw aan het hart liggen.

De Coninck
 Sofie
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Leeftijd: 43 jaar  I  Woonplaats: Melkerijstraat 75, Wachtebeke  I  Beroep: Reeds 15 jaar ben ik actief als on-
dernemer. Eerst als werkgever van een lokaal dienstenchequebedrijf – nu  sinds 2 jaar actief als syndicus. 

Wat boeit mij in de lokale politiek?
Als lokaal gemeenteraadslid kan ik heel dicht bij de loka-
le bevolking en verenigingen staan. Op deze manier hoor 
ik de ‘kleine en grote’ bezorgdheden en vragen die leven 
onder de bevolking. Het 
zoeken naar oplossin-
gen en aanpakken van 
deze bezorgdheden en 
problemen, geeft mij 
de nodige goesting om 
mij de komende 6 jaar 
opnieuw in te zetten 
voor Lochristi. 

Braeckman
 Frederik
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Hobby’s: volleybal, voetbal, reizen

Mooie politieke realisaties
Mooie politieke realisaties: Als voorzitter van Open Vld Wachte-
beke mocht ik mee het proces begeleiden van onze gemeente 
Wachtebeke in de zoektocht naar een fusiepartner. Het werd al 
heel snel duidelijk dat Lochristi onze sterke voorkeur kende als 
fusiepartner. Mede dankzij de fusie zullen zowel Wachtebeke 
als Lochristi samen sterker en krachtiger gewapend zijn voor 
de toekomst. Als Wachtebeeks gemeenteraadslid kijk ik verder 

met veel trots ook terug op onze talrijke projec-
ten die we met Open Vld hebben verwezenlijkt: 
de dorpskernvernieuwing, de vernieuwde inkom 
van het CCW, de herinrichting van de rustplaats 
op het Kerkhof, de geplande uitvoering van de 
vernieuwing van het kerkplein op de Overslag en 
de talrijke (wegen)werken die plaatsvonden in de 
afgelopen 6 jaar. Maar bovenal ben ik trots op onze 
levendige gemeente door de talrijke kermissen, de 
jaarmarkt, Safarkesmarkt en vele andere sport- en 
culturele activiteiten die het aangenaam vertoe-
ven maakt op Wachtebeke. Ondertussen mocht 
ik ook al proeven van vele Lootse activiteiten die 
mij aangenaam verrasten. Het is duidelijk dat het 
nieuwe Lochristi een sterk sociaal weefsel zal heb-
ben dat alle inwoners kan verbinden.

Ik kijk op naar
Barack Obama, oud-president van USA. Zijn per-
soonlijkheid, charisma en rust die hij uitstraalt, 
alsook zijn kunde om mensen te verbinden. Dit 

zijn kenmerken die ik enorm 
apprecieer in hem, in tijden 
waarin de wereld zeer sterk 
polariseert. 

Mijn lievelingsplekken 
de sporthallen van het Veer-
leveld en Uyttenhove, waar ik 
samen met mijn vrouw Pe-
ninna, onze dochters Laura en 
Margot kan toejuichen bij hun 
volleybalwedstrijden. Daar-
naast kunnen jullie ons ook elk 
weekend langs de zijlijn van 
SK Wachtebeke vinden voor 
de wedstrijden van onze zoon 
Lucas.  
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Wat boeit je in de lokale politiek? 
Ik ben blij dat ik nog de energie heb om op te komen 
voor een ander, en liefst voor wie minder kansen heeft 
gekregen, of onderweg uit de boot is gevallen. Wij 
kunnen lokaal het verschil maken voor een warme 
samenleving. En dat elke dag opnieuw. Omdat bijvoor-
beeld eenzaamheid een verborgen probleem blijkt in 
een wervelende maatschappij, breng ik zo regelmatig 
bezoekjes aan dorpsgenoten die wel eens een praatje 
nodig hebben of een schouderklopje kunnen gebruiken.
Ik ben al 42 jaar gemeenteraadslid en wil mijn partij 
verder steunen als 
lijstduwer. Een 
gemeenteraad is 
immers het beste 
representatief; zowel 
jong als minder jong 
kunnen hun expertise 
aanbrengen.

Stadeus
 Janine
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Opleidingen of beroep? 
Als oudste dochter moest ik op mijn 14de al gaan werken. 
Het was een andere tijd. Zo heb ik mijn competenties op 
een andere manier moeten verwerven.
Ik ben nog niet zolang gepensioneerd. Op mijn leeftijd tel 
ik mijn zegeningen. Ik had een heerlijke carrière: als zelf-
standig winkelierster, gevolgd door 15 jaren als schepen 
van sociale zaken, gezins- en ouderenbeleid, personen 
met een beperking en ontwikkelingshulp.

Hobby’s?
Tijd doorbrengen met familie en vrienden. Ik 
maak me graag nuttig door vrijwilligerswerk. 
Soms durf ik er eens op uit te trekken naar een 
B&B, als tussenstop op fietsvakantie.

Specifieke interesses?
Ruim 16 jaar zet ik me met hart en ziel in voor 
het Kinderkankerfonds van het UZ Gent. Ik doe 
dat samen met het bestuur en de vele vrijwilli-
gers van onze vzw actiegroep Koester Lochristi.

Welke film, reis of muziek kun jij iedereen 
aanbevelen?
Mijn grootste interesse gaat uit naar films die 
gebaseerd zijn op waargebeurde feiten.
Een daguitstap dichtbij huis kan ook ontspan-
nen: wandelen of fietsen naar het Provinciaal 
Domein Puyenbroeck, of naar een lokaal con-
cert van de harmonie ‘Willen is Kunnen’ gaan.

Naar wie kijk je op en waarom?
Ik kijk op naar mensen die werken in de sociale 
zorg, het zijn de verzorgers van de totale mens: 

van het lichaam en de 
ziel.

Jouw mooiste plekjes in 
het nieuwe Lochristi?
De uitzichten in het Pro-
vinciaal Domein Puyen-
broeck en de levendig-
heid op de wekelijkse 
markt in Lochristi.

Leeftijd: 78 lentes  I  Woonplaats: Rostijnenstraat 5, Lochristi-Hijfte  I  Beroep: gepensioneerd
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